
Peniaga haram ‘kacau daun’

Serdang

Kementerian Pertanian
dan Industri Asas Tani
memberi amaran ke-

pada peniaga di kawasan
pameran Pertanian, Horti-
kultur dan Agro Pelancongan
Malaysia 2018 (MAHA 2018)
tanpa kebenaran penganjur,
supaya menghentikan kegia-
tan mereka.
Ketua Setiausaha kementeri-

an Pertanian dan Industri Asas
Tani, Datuk Mohd Sallehhuddin
Hassan, berkata penganjur su-
dah mengenal pasti ratusan pe-
niaga haram yangmenjalankan
aktiviti mereka di kawasan par-
kir kenderaan awam serta ka-
wasan lapang dikhususkan ke-
pada pengunjung beristirahat.

Katanya, perkara itu tidak boleh
dibiarkan begitu saja kerana
mengganggu perniagaan mere-
ka yang memohon lesen da-
ripada pihak penganjur untuk
berniaga di kawasan berkenaan
sempena MAHA 2018.
“Kami bekerjasama dengan

Majlis Perbandaran Sepang
(MPS) untuk mengambil tinda-
kan ke atas peniaga haram yang
‘berkeliaran’ terlalu banyak,” ka-
tanya kepada pada sidang me-
dia di pusat media MAHA 2018,
di Dewan B, Taman Ekspo Per-
tanian Malaysia (MAEPS), di sini
semalam.

Lanjut tempoh operasi
Sementara itu, Mohd Sallehhu-
ddin berkata, masa operasi be-
berapa tapak pameran dan ta-
rikan dilanjutkan, bermula jam
10 pagi hingga jam 10 malam
mulai semalam berikutan sam-
butan pengunjung yang meng-
galakkan pada pameran yang
bermula Khamis lalu.
Tarikan yang dibuka sehingga

10 malam itu ialah Dewan
Pameran (Hall) A dan C, Dewan
Agrotrade 1 dan 2, Laman Tiba 1
dan 2, Laman Ternakan, Laman

Florikultur, Mak Cun Village, Lo-
la Baba dan Empayar Makanan.

Anjur pelbagai acara
“Bagi Pavilion Negeri, Laman
Perikanan, Laman Padi, Laman
Sayur, Laman Herba, Laman
Teknologi dan Laman Nanas, ia
kekal beroperasi jam 10 pagi
hingga jam 7 malam,” katanya.
Operasi perkhidmatan tram

turut dilanjutkan hingga jam 10
malam bagi kemudahan pe-
ngunjung mulai semalam.
MAHA 2018 bertema ‘Maka-

nan Kita Masa Depan Kita’ itu
menyasarkan lebih 3.5 juta pe-
ngunjung dari dalam dan luar
negara.
Sebanyak 13 pavilion negeri

pada acara itu menampilkan
identiti, kebudayaan, pameran
dan juadah makanan negeri
yang dapat dinikmati pengun-
jung, dan ia turut membuka
1,500 khemah jualan.
Antara tarikan MAHA 2018

ialah 501 menu juadah popular
dari semua negeri, produk asas
tani, buah-buahan dan sayur-
sayuran, anak pokok, bunga-
bungaan, ikan dan makanan
laut segar. BERNAMA

MP Sepang
digesa
bertindak elak
jejas peserta
berlesen

Kami bekerjasama
dengan Majlis
Perbandaran Sepang
(MP Sepang) untuk
mengambil tindakan
ke atas peniaga
haram yang
‘berkeliaran’
terlalu banyak”

Mohd Sallehhuddin Hassan,
Ketua Setiausaha
Kementerian Pertanian
dan Industri Asas Tani
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Tengku Permaisuri
Norashikin rasmi
Pusat Sehenti
Kucing Selangor
Serdang: Tengku Permaisuri Selangor,
Tengku Permaisuri Norashikin, semalam
berkenan menyempurnakan perasmian
Pusat Sehenti Kucing Selangor sempena
hari keempat pameran Pertanian, Hor-
tikultur dan Agro Pelancongan Malaysia
2018 (MAHA 2018).
Keberangkatan baginda diiringi olehMen-

teri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk
Salahuddin Ayub dan isteri, Datin Fatimah
Taha.
Baginda menyempurnakan majlis peras-

mian itu di Dewan Pameran A, Taman
Ekspo Pertanian Malaysia (MAEPS), di sini,
yang turut disaksikan Ketua Pegawai Ek-
sekutif Medic Pets (M) Sdn Bhd (Medic-Pets),
Siti Sofiah Ramli.
Baginda kemudian turut berkenan me-

ngunjungi beberapa tapak pameran sebe-
lum berangkat meninggalkan dewan itu
pada jam 11.30 pagi.

Buka mulai Disember
Sementara itu, Siti Sofiah berkata, Pusat
Sehenti Kucing Selangor akan dibuka se-
penuhnya pada Disember ini, di Setia Alam,
Selangor.
Beliau berkata, penubuhan pusat itu ber-

tujuan memberi maklumat kepada pemilik
kucing mengenai penjagaan haiwan peli-
haraan itu dengan kaedah yang betul.
“Pusat sehenti ini juga adalah pusat bagi

pemilik atau penggemar kucing mempe-
lajari cara atau teknik penjagaan serta men-
dapatkanmaklumatmengenai penyakit ku-
cing,” katanya.

Sukarelawan Medic Pets cetus idea
Siti Sofiah berkata, idea penubuhan pusat
itu dicetuskan oleh sukarelawan Medic Pets
dan ditanggung sepenuhnya olehMedic Pets
Sdn Bhd dengan kerjasama Komuniti Belia
Selangor (SYC).
Medic Pets adalah sebuah syarikat pe-

ngeluaran produk bioherba dan biotekno-
logi untuk haiwan peliharaan dan ditu-
buhkan pada 2014.
Selain itu, MAHA 2018 bermula pada 22

November lalu hingga 2 Disember ini, ber-
temakan ‘Makanan Kita Masa Depan Kita’.
Sebanyak 770 gerai jualan disediakan dan

disertai 680 pempamer, mesyuarat pernia-
gaan serta forum perniagaan bersama jem-
putan daripada agensi kerajaan berkaitan.

Pusat sehenti ini juga adalah
pusat bagi pemilik atau
penggemar kucing
mempelajari cara atau
teknik penjagaan serta
mendapatkan maklumat
mengenai penyakit kucing”

Siti Sofiah Ramli,
Ketua Pegawai Eksekutif Medic
Pets (M) Sdn Bhd (Medic-Pets)
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Pelaksanaan bukan kerana
pengambilalihan SPLASH: MB

Oleh Zanariah Abd Mutalib
zanariah_mutalib@nstp.com.my

Cyberjaya

Menteri Besar Selangor,
Amirudin Shari me-
nyangkal dakwaan baha-

wapemberian air percumahanya
kepada golongan B40 di negeri itu
pada tahun depan, berpunca da-
ripada nilai pengambilalihan Sya-
rikat Pengeluar Air Sungai Selang-
or Sdn Bhd (SPLASH) yang tinggi.
Beliau menegaskan, pengambi-

lalihan syarikat konsesi dengan ni-

lai RM2.55 bilion yang dimukta-
madkan pada Ogos lalu itu tidak
membabitkan dana kerajaan ne-
geri.
“Itu tidak membabitkan wang

negeri. Justeru, ia (pemberian air
percuma hanya untuk golongan
B40) bukan membabitkan pe-
ngambilalihan SPLASH seperti
sangkaan sesetengah pihak,” ka-
tanya.

Keputusan sudah dijangka
Beliau berkata demikian kepada
media selepas Program Agihan
Perdana Bantuan Pendidikan As-
naf Fakir dan Miskin Selangor Sesi
2019, di sini, semalam.
Yang turut hadir, Ahli Lembaga

Pemegang Amanah Lembaga Za-
kat Selangor (LZS), Prof Emeritus
Dr Muhamad Awang; Pegawai Pe-
nyelaras LZS, Abdul Basith Hamid;
Canselor Universiti Multimedia
(MMU), Tun Zaki Azmi; dan Pre-
siden MMU, Prof Datuk Ahmad
Rafi Mohamed Eshaq.

Pada pembentangan Belanja-
wan Selangor 2019, Jumaat lalu,
Amirudin mengumumkan pem-
berian air percuma di Selangor
akanditambahdaripada 20kepada
25 meter padu sebulan, namun
skim itu hanya untuk golongan
sasar dalam B40.
Susulan itu, bekas Menteri Besar

Selangor, Tan Sri Abdul Khalid
Ibrahim, dilaporkan sebagai ber-
kata walaupun tidak dinafikan be-
liau kecewa atas keputusan ber-
kenaan, ia sudah dijangkakannya,
terutama selepas kerajaan negeri
membuat keputusan untuk mem-
bayar RM2.55 bilion kepada sya-
rikat pemegang konsesi dalam
penstrukturan semula industri air
sebelum ini.
Mengulas lanjut, Amirudin ber-

kata, mekanisme pemberian air
percuma ituakandimuktamadkan
pada Mac atau April tahun depan.
Beliau berkata, kerajaan negeri

perlu berbincang dengan Pengu-
rusan Air Selangor Sdn Bhd (Air

Mekanisme
pemberian akan
dimuktamad
antara Mei, April
tahun depan

Selangor) mengenai mekanisme
terbaik untuk melaksanakannya,
terutama definisi bersasar yang la-
yak menerima bantuan itu.
“Yang pasti, golongan B40 akan

diberikan bantuan ini atau semua
rumah kos rendah. Namun, jika
kita beri kepada semua rumah kos
rendah, bagaimana pula dengan
yang disewa warga asing?

Nilai semula mekanisme
pelaksanaan
“Justeru, kita sedang menilai se-
mua ini dan melihat mekanisme
supaya mereka yang tidak terma-
suk dalam B40 tetapi layak (me-
nerima air percuma) dengan sya-
rat tertentu,” katanya.
Dalam pada itu, LZS semalam

mengagihkan zakat berjumlah
RM33 jutakepada lebih60,000anak
asnaf fakir dan miskin di Selangor
untuk membantu persiapan me-
masuki sesi persekolahan tahun
depan.
Bantuan itu bagi menampung

kos pembelian kelengkapan dan
yuran persekolahanmembabitkan
penerima dari peringkat praseko-
lah hingga pendidikan menengah.
Amirudin berkata, permulaan

sesi persekolahan adalah tempoh
kritikal untuk ibu bapa menye-
diakan persiapan anak, justeru go-
longan yang memerlukan itu ha-
rus dibantu.
“Kita ada dua bantuan disam-

paikankepadagolonganasnaf fakir
dan miskin ini, iaitu sebelum Ai-
dilfitri dan sebelum sekolah di-
buka kerana tempoh berkenaan
membabitkan perbelanjaan ting-
gi,” katanya.
Pada majlis itu, LZS turut me-

nyalurkan agihan zakat kepada Ja-
batan Agama Islam Selangor (JAIS)
sebanyak RM10 juta bagi pembe-
lian perabot gantian dan tamba-
han untuk sekolah agama di Se-
langor, RM5.6 jutabagi tujuanpem-
belajaranabadke-21 sertaRM2 juta
untuk Program Imarah Masjid Se-
langor.

AIR PERCUMA HANYA UNTUK B40

Amirudin Shari
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MPSJ tidak berkompromi 
terhadap peniaga degil 
KUALA LUMPUR 25 Nov. MA-
JLIS Perbandaran Subang Jaya 
(MPSJ) t idak berkompromi 
t e rhadap m a n a - m a n a penia-
ga yang didapat i melanggar 
syarat-syarat mele takkan ke-
rusi meja di kawasan awam 
yang d i te tapkan pihak berkua-
sa t e m p a t a n (PBT) i tu. 

Yang Dipertua-
nya, Noraini Roslan 
berkata, sepanjang 
t e m p o h tiga t a h u n 
lebih 200 k o m p a u n 
dan denda telah 
dikenakan kepada 
peniaga terlibat t e rmasuk tin-
dakan sita barangan. 

Menuru tnya , t indakan itu 
adalah selari dengan undang-
u n d a n g yang d ipe run tukkan 
t e rhadap peniaga di bawah 
Undang-Undang Kecil Perle-
senan Tred Perniagaan dan 
Per industr ian MPSJ 2007. 

"Apa yang dikesalkan ma-
sih ada p ihak yang berang-
gapan t i ndakan yang diambil 
sebagai zal im dan t iada belas 
kas ihan. 

"Sewajarnya kejadian kere-
ta m e r e m p u h pelanggan yang 
sedang m a k a n sehingga m e m -
bawa kemat ian baru-baru 
ini perlu diambil iktibar oleh 
masyarakat dan peniaga," ka-
tanya kepada Utusan Malaysia 

di sini. 
Beliau berkata demikian 

bagi mengulas kejadian rem-
p u h mel ibatkan pelanggan 
di t empa t te rbuka sebuah 
restoran da lam kawasan pen-
tadbiran MPSJ di Seri Kem-
bangan baru-baru ini. 

Katanya, hasil siasatan men-
dapati pemilik pre-
mis makanan terse-
b u t m e l e t a k k a n 
jumlah kerusi dan 
meja melebihi had 
dibenarkan dan 
telah diambil tinda-

kan di bawah undang-undang 
ditetapkan. 

"Dalam masa sama orang 
ramai d inas ihatkan jika m a h u 
makan di t e m p a t terbuka pili-
hlah lokasi yang selamat. 

"Sebagai pelanggan kita 
ada hak itu memil ih begi tu 
juga mencar i restoran a tau 
gerai makan yang m e m e n -
t ingkan aspek kebersihan," 
katanya. 

Semen ta ra i tu Menter i Wi-
layah Khalid Abdul Samad 
ket ika m e n g u l a s isu s a m a 
be rka ta , t i n d a k a n tegas ter -
m a s u k m e n a r i k lesen per -
n i agaan akan diambi l k e p a d a 
pen iaga yang d idapa t i ingkar 
t e r h a d a p p e r a t u r a n d i t e t ap -
kan PBT. 
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Air percuma: Otai Reform is kesal 
KUALA LUMPUR 25 Nov. - Seba-
hagian besar rakyat Selangor 
tidak lagi berpeluang menikmat i 
air pe rcuma mulai t ahun depan . 

Ini kerana, sepert i yang 
d ibentangkan Menteri Besar, 
Amirudin Shari da lam Belan-
jawan Selangor 2019 baru-baru 
ini, b a n t u a n air pe r cuma ini 
hanya akan dinikmati golongan 
be rpendapa t an rendah (B40) sa-
ha ja sedangkan sebe lum ini, ia 
diberikan kepada s e m u a rakyat 
Selangor t anpa mengira t a h a p 
pendapa tan . 

Menurut Ahli Jawatankuasa 
Otai Reformis 1998, Abdul Razak 
Ismail, langkah itu bertentangan 

dengan matlamat asal 
kerajaan Pakatan Rakyat 
dan Pakatan Harapan 
yang menjanjikan air 
percuma kepada semua 
lapisan rakyat Selangor 
sejak2008. 

Malah, m e n u r u t be-
liau, rakyat Selangor 
dilihat kehilangan hak 
te rhadap air pe rcuma 
akibat langkah pengambilal ihan 
konsesi Syarikat Pengeluar 
Air Sungai Selangor Sdn. Bhd. 
(Splash) oleh kerajaan negeri Se-
langor pada Ogos lalu. 

"Otai Reformis merakam rasa 
kecewa dan dukacita dengan 

ABDULRAZAK 

p e n g u m u m a n Men-
teri Besar Selangor 
yang menyatakan ba-
hawa skim air percu-
m a hanya diberikan 
kepada golongan sasar 
'kononnya ' golongan 
B40 yang berdaf tar 
dengan e-Kasih mulai 
Januari 2019. 

"Otai Reformis ber-
pendapat bahawa tidak wajar 
majoriti lima juta orang rakyat 
Selangor mener ima tempias 
'ke t idakte lusan ' kerajaan nege-
ri Selangor membayar RM2.55 
bilion u n t u k pengambila l ihan 
konsesi air Splash yang akhirnya 

mengakiba tkan rakyat Selangor 
'dipaksa ' hilang hak t e rhadap 
air percuma," katanya dalam 
satu kenyataan di sini hari ini. 

Mengulas lanjut , beliau tu-
ru t memper t ika ikan definisi 
B40 yang diguna pakai kerajaan 
negeri Selangor kerana m e n u -
ru t p e m b e n t a n g a n be lan jawan 
tersebut , takr i fan B40 adalah 
mereka yang m e n d a f t a r a tau 
berada da lam data e-Kasih. 

Menurut beliau, perkara itu 
mengel irukan kerana program e-
Kasih dikhaskan un tuk mereka 
yang berpendapa tan RMi.500 
(tinggal di bandar) dan RMi,000 
(tinggal di luar bandar) . 
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AMIRUDIN SHARI 

Bukan 
disebabkan 
penstrukturan 
semula air 
CYBERJAYA 25 Nov. -
Kerajaan Negeri Selangor 
menolak dakwaan bahawa 
pember ian air pe r cuma 
hanya kepada golongan 
be rpendapa tan rendah 
(B40) dan b u k a n lagi 
sepert i sekarang yang 
dinikmati s emua lapisan 
masyarakat , m e m p u n y a i 
kai tan dengan 
pens t ruk tu ran semula 
industr i air di negeri i tu. 

Menteri Besar, 
Amirudin Shari berkata, 
ini kerana pens t ruk turan 
tersebut t idak 
menggunakan sebarang 
dana daripada kerajaan 
negeri. 

"Ia t idak melibatkan 
wang negeri dan ia 
juga bukan melibatkan 
pengambilal ihan Syarikat 
Pengeluaran Air Selangor 
Sdn. Bhd. (Splash) seperti 
sangkaan sesetengah 
pihak," katanya kepada 
pemberi ta selepas 
merasmikan Program 
Agihan Perdana Bantuan 
Pendidikan Asnaf Fakir 
Miskin dan Miskin 
Selangor 2019 di sini hari 
ini. 

Beliau mengulas 
kritikan beberapa pihak 
te rmasuk bekas Menteri 
Besar, Tan Sri Abdul 
Khalid Ibrahim yang telah 
menjangkakan keputusan 
tersebut selepas 
kerajaan negeri m e m b u a t 
kepu tusan membayar 
RM2.55 bilion kepada 
syarikat pemegang konsesi 
dalam pens t ruk turan 
semula industr i air 
sebelum ini. 

Kelmarin, 
dalam Belanjawan 
Selangor 2019, kerajaan 
negeri m e n g u m u m k a n 
pember ian air pe rcuma di 
Selangor akan d i tambah 
daripada 20 meter padu 
kepada 25 meter padu 
sebulan, n a m u n skim 
pember ian air percuma itu 
hanya kepada golongan 
sasar yang berada dalam 
kalangan B40. 
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Tengku Permaisuri rasmi Pusat Sehenti Kucing 
KUALA LUMPUR 25 Nov. - Teng-
ku Permaisuri Selangor, Tengku 
Permaisuri Norashikin Abdul 
Rahman berkenan merasmikan 
Pusat Sehenti Kucing Selangor 
(SCC) s empena Pameran Per-
tanian, Hortikultur dan Agro 
Pelancongan Antarabangsa 
(MAHA) 2018 hari ini. 

Yang tu ru t hadir, Menteri 
Pertanian dan Industr i Asas 
Tani, Datuk Salahuddin Ayub 
bersama isteri, Datin Fat imah 
Taha. 

Baginda juga berkenan un-
tuk melawat Dewan A Taman 
Ekspo Pertanian Malaysia Ser-
dang (MAEPS) dekat sini yang 

m e n e m p a t k a n ra tusan gerai pa-
meran . 

Sementara itu, Ketua Pega-
wai Eksekutif Medic Pets Sdn. 
Bhd., Siti Sofiah Ramli ketika 
be rucap da lam majl is perasmian 
itu berkata, SCC yang ter letak di 
Setia Alam, Selangor bukanlah 
t e m p a t lambakan kucing ter-
biar te tapi ia m e r u p a k a n sebuah 
pusat sehent i un tuk penggemar 
kucing, pemilik, panel doktor 
dan sukarelawan be rkumpul . 

"SCC merupakan pusat un -
tuk s emua berada bawah satu 
b u m b u n g bagi m e n d a p a t k a n 
kh idmat nasihat , b a n t u a n dan 
mak lumat pen jagaan kucing. 

"Ia bukan juga tempat yang 
menjanj ikan ban tuan kewangan 
atau makanan kucing tetapi me-
laluinya pemilik-pemilik kucing 
akan dibantu dengan informasi 
seperti jenis penyakit kucing dan 
sebagainya," katanya. 

Medic Pets Sdn. Bhd. m e r u -
pakan salah sebuah syarikat 
yang dipilih u n t u k menyer ta i 
p rogram Say Aspire iaitu se-
buah program an ju ran Selangor 
Youth Community . 

Selain m e n u b u h k a n SCC, 
syarikat yang diasaskan oleh 
belia Selangor itu juga mengelu-
arkan pelbagai p roduk organik 
khusus bagi ha iwan pel iharaan. 

TENGKU PERMAISURI NORASHIKIN ABDUL RAHMAN (dua dari kanan) diberi 
penerangan oleh Salahuddin Ayub (dua dari kiri) ketika melawat MAH A 2018 di 
Taman Ekspo Pertanian Malaysia Serdang (MAEPS). Selangor. semalam. 
- UTUSAN/SHAIFUDIN MOHD. NOR 
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MB: RM2.55b SPLASH
DEAL NOT A FACTOR
IN FREE WATER
POLICY CHANGE
NEWS»PAGE11

FREE WATER POLICY

‘REVIEW NOT DUE TO SPLASH TAKEOVER’
MB says change in free water policy not
caused by RM2.55b acquisition

ZANARIAH ABD MUTALIB
CY B E RJAYA
cnews@nstp.c om.my

SELANGOR Menteri Be-
sar Amirudin Shari has
refuted claims that the
change in the free water

policy, which takes effect next
year is due to the exorbitant cost
in acquiring Syarikat Pengeluar

Air Selangor Sdn Bhd (SPLASH).
Amirudin said this following re-

ports that the state government
would review the free 20 cubic
metres water programme which
would cover only the Bottom 40
per cent (B40) income earners.

He said the RM2.55 billion cost
in taking over the concessionaire,
which was finalised in August, did
not involve the state funds.

“It (the acquisition)
did not involve sta te
funds. So, it (review of
free water policy) has
no relation to the tak-
ing over of SPLASH as
claimed by some quar-
ter s,” he said after
handing over educa-
tion aid to the needy
here yesterday.

Amirudin had, dur-
ing the tabling of 2019 Selangor
Budget on Friday, announced
that the free water policy, in-
creased from 20 to 25 cubic me-

ters water per month,
w o u l d  c o v e r  o n l y
t h o s e  i n  t h e  B 4 0
group, who were reg-
istered with the E-
Kasih programme.

He said the state
government would
hold a discussion with
A i r  S e l a n g o r  S d n
Bhd’s management on
the best mechanism

to implement the programme.
“Those in the B40 group or

(people) staying in low-cost hous-
es will benefit from the assis-

tanc e,” he said.
Former menteri besar Tan Sri

Abdul Khalid Ibrahim had, on Sat-
urday, said the decision was not
unexpected, given the high cost
to take over SPLASH, which was
part of the state government’s
water restructuring move.

Khalid was reported as saying
that the state government’s fail-
ure in securing the best deal for
the people had led to high op-
erational costs in running the wa-
ter industry, rendering it unable
to continue its “free water for all”
p ro g r a m m e.

Amirudin Shari
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Hadkan air percuma untuk B40 tiada kaitan 
dengan pengambilalihan industri air Selangor 

Bukan kerana Splash 
CYBERJAYA - Kerajaan 

Negeri Selangor menolak 
dakwaan cadangan menge-

hadkan pemberian air percuma 
25 meter padu hanya bagi kum-
pulan B40 di negeri ini ekoran 
pengambilalihan Syarikat Penge-
luar Air Sungai Selangor Sdn. Bhd. 
(Splash) oleh Pengurusan Air Se-
langor Sdn. Bhd. (Air Selangor). 

Menteri Besar, Amirudin Shari 
berkata, pengambilalihan tersebut 
tidak membabitkan sebarang pe-
runtukan kewangan kerajaan ne-
geri sebaliknya ia diambil alih oleh 
Air Selangor melalui pinjaman 
yang dibuat daripada kerajaan 
Persekutuan. 

"Jadi (program pemberian air 
percuma) itu tidak mempunyai 
kaitan dengan kesan pengambil-
alihan Splash sebagaimana 
tanggapan beberapa pihak," ka-
tanya kepada pemberita selepas 
menyempurnakan Program Agi-
han Perdana Bantuan Pendidikan 

Asnaf Fakir dan Miskin Lembaga 
Zakat Selangor (LZS) Sesi 2018 di 
sini hari semalam. 

Ogos lalu, Air Selangor telah 
mengumumkan pengambilalihan 
Splash dengan nilai RM2.55 bilion 
sekali gus mengakhiri episod pen-
strukturan bekalan air Selangor 
yang berlarutan sejak 10 tahun lalu. 

Namun bekas Menteri Besar, Tan 
Sri Abdul Khalid Ibrahim semalam 
berkata, keputusan kerajaan ne-
geri untuk melaksanakan pembe-
rian air percuma hanya kepada 
golongan B40 tidak mengejutkan 
malah sudah dijangka terutama-
nya selepas pentadbiran Amirudin 
membuat keputusan membayar 
RM2.55 bilion kepada Splash. 

B40 merujuk kepada kumpulan 
isi rumah berpendapatan RM3,860 
sebulan ke bawah. 

Laporan akhbar pada Ogos lalu, 
Amirudin dipetik sebagai berkata, 
kerajaan negeri membelanjakan 
kira-kira RM180 juta setahun 

bagi program air percuma kepada 
semua rakyat Selangor berban-
ding RM70 juta ketika awal pelak-
sanaannya. 

Dalam pada itu, Amirudin ber-
kata, mekanisme pemberian air 
percuma kepada golongan B40 
sebagaimana dibentangkannya 
dalam Belanjawan Selangor 2019, 
Jumaat lalu masih dalam pering-
kat perbincangan dengan pihak 
Air Selangor. 

"Kita akan lihat mekanisme ter-
tentu melalui data-data akaun air 
yang kita ada bagi mereka yang 
tidak termasuk dalam B40 tetapi 
layak berdasarkan syarat yang 
akan diputuskan nanti," katanya. 

Dalam pada itu, LZS semalam 
memperuntukkan RM33.2 juta ke-
pada lebih 60,000 anak fakir dan 
miskin di seluruh negeri ini bagi 
membiayai persiapan persekola-
han sesi 2019 dalam bentuk ban-
tuan kelengkapan dan yuran perse-
kolahan. - Bernama 

AMIRUDIN (kiri) menyampaikan sumbangan peralatan sekolah kepada 
murid sekolah pada Program Agihan Perdana Bantuan Pendidikan 
Asnaf Fakir dan Miskin LZS Sesi 2018 di Cyberjaya semalam. 
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Jabatan Perikanan lancar program konservasi selamatkan ikan yu sempena MAHA 

Kempen Tak Nak Sirip Ikan Yu 
V 

M A H A ¥ 2 0 1 8 
Malaysia Agriculture, Horticulture & Agrotomtsm Show 

Oleh RIPZAUDDIN ROSLAN 
iK' ui ' r* i iwii *' Mn i 1 mull ii'i 11, i n aniir^nawifiB^nMr 

SERDANG - Jabatan 
Perikanan Malaysia me-
lancarkan kempen Tak 

Nak Sirip Ikan Yu sempena 
Pameran Pertanian, Horti-
kultur dan Agro Pelancongan 
Malaysia (MAHA) 2018 seba-
gai langkah menerajui usaha 
konservasi ikan yu di negara 
ini. 

Timbalan Ketua Pengarah 
(Pengurusan) Jabatan Peri-
kanan Malaysia, Datuk Dr. Bah 
Piyan Tan berkata, pelancaran 
kempen itu juga membuktikan 
keprihatinan kerajaan terha-
dap konservasi ikan yu bukan 
sahaja di peringkat nasional 
malah serantau serta antara-
bangsa. 

"Selain mengurangkan per-
mintaan terhadap sajian sirip 
ikan yu, kempen tersebut 
turut berperanan dalam me-
nangkis laporan negatif terha-
dap aktiviti penangkapan ikan 
yu di negara ini. 

"Usaha itu juga selaras 
dengan Kod Amalan untuk 
Perikanan yang Bertangguiig-

BAH PIYAN (kanan) merasmikan kempen Tak Nak Sirip Ikan Yu sempena MAHA 
2018 di MAEPS, Serdang semalam. 

PERMAISURI NORASHIKIN (dua dari kanan) sambil diiringi Menteri Pertanian 
dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub (dua dari kiri) melawat ruang 
pameran MAHA 2018 di MAEPS, Serdang semalam. 

jawab serta Pelan Tindakan 
Antarabangsa bagi Ikan Yu 
seperti disarankan oleh Per-
tubuhan Makanan dan Per-
tanian (FAO)," katanya pada 
pemberita di Taman Ekspo 
Pertanian Malaysia (MAEPS) 
di sini semalam. 

Katanya, Jabatan Perikanan 
Malaysia turut menjalankan 
kolobarasi bersama Direk-
torat Oseanografi Kebang-
saan, Jabatan Perikanan Sa-
bah dan Aquawalk Sdn. Bhd. 
(Aquaria KLCC) bagi melan-
carkan kempen itu. 

"Jadi, kami mahu me-

nyeru kepada semua pihak 
swasta termasuk pengusaha 
restoran dan hotel untuk me-
nyokong langkah murni ini 
dengan tidak menyediakan 
sajian sup sirip ikan yu dalam 
semua majlis jamuan. 

Kepupusan ikan yu akibat 
ditangkap secara meluas demi 
mendapatkan siripnya boleh 
mengganggu ekosistem di 
laut kerana mamalia itu bera-
da paling atas dalam rantaian 
makanan marin. 

Sementara itu, Tengku Per-
maisuri Selangor, Tengku 
Permaisuri Norashikin Abdul 

Rahman turut berkenan me-
rasmikan Pusat Sehenti Kuc-
ing Selangor sempena pengan-
juran MAHA 2018. 

Pusat sehenti itu memfokus-
kan untuk memberi rawatan 
dan khidmat nasihat kepada 
pemilik kucing setempat se-
lain membantu mereka men-
dapatkan ilmu tentang proses 
penjagaan haiwan peliharaan 
dengan cara yang betul. 

USAHA konservasi ikan yu menjadi 
kempen di peringkat global bagi 
menangani kepupusan mamalia itu. 
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Zakat Selangor 
salur RM33.2j 
untuk 60,420 
anak asnaf

NORAFIZA JAAFAR

CYBERJAYA

Biaya persekolahan fakir miskin

L embaga Zakat Selangor 
(Zakat Selangor) mem-
peruntukkan RM33.2 

juta kepada 60,420 anak asnaf 
fakir dan miskin untuk pem-
biayaan persiapan perseko-
lahan sesi 2019.

Simbolik penyerahan 
sumbangan disempurnakan 
Menteri Besar Selangor, 
Amirudin Shari dalam majlis 
Penyerahan Bantuan Pendi-
dikan Perdana 2018 di Uni-
versiti Multimedia (MMU) di 
sini semalam.

Setiap pelajar sekolah 
rendah dan sekolah rendah 
agama menerima pembiaya-
an RM150, sementara sekolah 
menengah pula RM250.

Pelajar turut menerima 
tiga pasang uniform serta ke-
lengkapan persekolahan ber-
nilai antara RM200 sehingga 

RM275  mengikut kategori.
Pegawai Zakat Selangor, 

Abdul Basith Hamid berkata, 
bantuan diagihkan melalui 
tiga kaedah iaitu terus ke 
akaun ketua keluarga, tunai 
atau baucar tunai (V-Cash).

"V-Cash adalah satu kae-
dah memberikan kemudah-

an kepada ketua keluarga 
yang tidak mempunyai akaun 
dengan menukar baucar di 
kaunter Bank Islam bermula 
26 November.

"Penerima perlu bawa 
surat rasmi atau bukti pene-
rimaan khidmat pesanan 
ringkas (SMS) kepada kakita-

ngan bank bagi memboleh-
kan pengeluaran dilakukan. 

"Bantuan ini mudah dan 
bakal digunakan untuk ban-
tuan-bantuan lain pada masa 
akan datang," katanya.

Pada majlis sama, Zakat 
Selangor turut menyalurkan 
RM2 juta bagi Program Ima-

rah Masjid, RM10.1 juta bagi 
Program Sekolah Angkat Za-
kat (Prozas) dan RM5 juta 
untuk agihan komputer riba 
kepada 2,242 mahasiswa.

Manakala Persatuan 
Orang Cacat Penglihatan Is-
lam Malaysia (Pertis) mene-
rima sumbangan RM750,000.

Central Spectrum (M) 
Sdn Bhd, Bank Alliance Is-
lamik Berhad dan QSR 
Brands (M) Holding Berhad 
menyampaikan zakat di ba-
wah 'Kasihku Zakat Selangor', 
membiayai agihan bantuan 
persekolahan.

Bantuan diagihkan 
melalui tiga kaedah iaitu 
masuk terus ke akaun 
ketua keluarga, tunai 
atau V-Cash
 

info

Amirudin bersama sebahagian penerima Bantuan Pendidikan Perdana Zakat Selangor 
bagi sesi persekolahan 2019, semalam.

Ketua Pegawai Eksekutif Bank Alliance Islamik 
Berhad, Rizal Ehzan Fadil Azim serahkan zakat.
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Tiada kaitan ambil alih Splash
Penjajaran semula 

Program Air Percuma 
satu langkah 
penjimatan

NORAFIZA JAAFAR

P enjajaran semula Program Air 
Percuma di Selangor bukan 
disebabkan pengambil alihan 

Syarikat Pengeluar Air Sungai Sela-
ngor  Sdn Bhd (Splash) seperti di-
dakwa sesetengah pihak.

Menteri Besar Selangor, Amiru-
din Shari berkata, pengambil alihan 
Splash tidak melibatkan wang  kera-
jaan negeri, sebaliknya dana terse-
but adalah melalui pinjaman dari-
pada kerajaan persekutuan.

“Langkah penjimatan itu akan 
kita salurkan dalam program pemer-
kasaan komuniti seperti Kasih Ibu 

CYBERJAYA

Amirudin ketika membentangkan Belanjawan Selangor 2019 di Bangunan Dewan 
Negeri Selangor. Foto: Bernama

Smart Selangor, kesihatan rakyat, 
program teknikal dan vokasional,” 
katanya.

Beliau berkata demikian kepada 
pemberita ketika ditemui selepas 

menyampaikan bantuan perseko-
lahan 2019 kepada  60,420 penerima 
agihan Lembaga Zakat Selangor 
(Zakat Selangor) di Universiti Mul-
timedia (MMU), di sini semalam.

Hadir sama, Ahli Lembaga Pe-
megang Amanah Zakat Selangor, 
Prof Emeritus Dr Muhamad Awang; 
Pegawai Zakat Selangor, Abdul Ba-
sith Hamid dan Canselor MMU, Tun 
Zaki Tun Azmi

Amirudin berkata, kerajaan ne-
geri berhasrat memberikan fokus 
memperkasa komuniti dan tidak 
mahu rakyat bergantung penuh ke-
pada pemberian subsidi percuma.

Sebelum ini beliau mengu-
mumkan kenaikan jumlah air per-
cuma daripada 20 meter padu se-
bulan kepada 25 padu sebulan 
bermula tahun hadapan dengan 
penjajaran semula program kepada 
kumpulan B40 berbanding perlak-
sanaan menyeluruh pada tahun-
tahun sebelumnya.

Kerajaan negeri memperuntuk-
kan RM80 juta bagi program itu yang 
membolehkan penjimatan seba-
nyak RM105.2 juta.

Amirudin berkata, dijangka tem-
poh perlaksanaan penjajaran pro-
gram air percuma bermula antara 
Mac dan April tahun hadapan.

Katanya, proses perlaksanaan 
mengambil masa kerana perlu me-
neliti dan menunggu maklum balas 
dewan serta ruang penjelasan seki-
ranya wujud kekeliruan. 

“Kerajaan negeri akan berbin-
cang dengan Air Selangor mengenai 
mekanisme perlaksanaan memas-
tikan program tersebut sampai ke-
pada golongan sasar.

“Definisi bersasar tersebut ber-
makna yang benar-benar layak dari 
kumpulan B40. Kita juga akan mem-
buat penilaian secara berperingkat 
terhadap kawasan kos rumah ren-
dah dan kampung bagi mengelak 
kemudahan tersebut dapat dinik-
mati warga asing dan juga kategori 
berkemampuan,” katanya.

Kerajaan negeri peruntuk 
RM80 juta yang membolehkan 
penjimatan RM105.2 juta

info

Headline Tiada kaitan ambil alih Splash
MediaTitle Sinar Harian
Date 26 Nov 2018 Color Full Color
Section Selangor & KL Circulation 160,000
Page No 18 Readership 509,000
Language Malay ArticleSize 349 cm²
Journalist NORAFIZA JAAFAR AdValue RM 5,953
Frequency Daily PR Value RM 17,859



Amaran tidak diambil perhatian: Khalid
SHAH ALAM - Bekas Mente-
ri Besar Selangor mendakwa 
kecewa dengan  pemben-
tangan Bajet 2019 khususnya 
berkaitan pengumuman pro-
gram pemberian air percuma 
yang akan ditamatkan.

Tan Sri Abdul Khalid Ib-
rahim berkata, pengumuman 
itu bagaimanapun tidak me-
ngejutkan, memandangkan 
kerajaan negeri membuat 
keputusan untuk membayar 
RM2.55 bilion kepada syari-
kat pemegang konsesi bagi 
proses penstrukturan industri 
air Selangor.

Malah katanya, keputusan 
itu menyebabkan kerajaan 
menanggung beban yang be-
sar dan perlu membayar lebih 
10 kali ganda berbanding ta-
waran dikemukakannya se-
waktu beliau mentadbir.

“Nampaknya segala usa-
ha pasukan saya sepanjang 
tempoh pentadbiran dalam 
memastikan bayaran berpa-
tutan dibayar kepada peme-
gang konsesi, sia-sia.

“Usaha, komen dan 
amaran yang kami berikan 
tidak diambil perhatian ma-
lah dihina semata-mata bagi 
mempertahankan niat kera-
jaan negeri untuk membayar 
lebih kepada syarikat konse-
si,” katanya yang dimuat naik 

Status dimuat naik Abdul Khalid di akaun Facebook miliknya.

di Facebook semalam.
Tulis beliau, kegagalan 

kerajaan negeri mendapat-
kan jumlah terbaik untuk 
rakyat Selangor menjadikan 
kos operasi industri air sangat 
tinggi dan kerajaan tidak lagi 
mampu beri kemudahan air 
percuma kepada rakyat.

Dakwanya, rizab negeri 
kian terhakis dan rakyat pula 
membayar lebihan kos untuk 
tempoh 20 tahun lamanya.

Selain itu, Abdul Khalid 
turut menyifatkan kerajaan 
negeri terlalu ambil mudah 
(simplistic) dalam membuat 
kira-kira apabila memberi 
alasan kononnya dengan 
memberi air percuma hanya 
kepada kumpulan B40 akan 
membolehkan kerajaan ber-

jimat sehingga RM105 juta. 
Katanya, ia sukar diterima 

memandangkan kos yang 
tinggi diperlukan dalam 
membina program atau apli-
kasi yang akan mengasingkan 
kategori pengguna; kategori 
pemilik dan penyewa serta 
kos menyelenggara bil-bil 
dikeluarkan bagi tujuan itu.

“Belum lagi (kira) masa 
akan diambil untuk (proses) 
kawal selia dalam memasti-
kan hanya kumpulan B40 
sahaja yang menerima fae-
dah dari skim air percuma ini. 

“Jelas laungan reformasi 
dalam memastikan penswas-
taan dilaksanakan demi ke-
sejahteraan rakyat dikhianati 
dan masih terlalu jauh untuk 
direalisasikan,” katanya.
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瓜雪，瓜冷，梳邦再也 

縣市議會鄹 

黄 

劉淑美 

(吉隆坡23日讯）瓜雪县议 

会、瓜冷县议会和梳邦再也市议 
会料在明年“升级” ！ 

其中，瓜雪县议会和瓜冷县议 

会将升格为市议会，而梳邦再也 

市议会则更高一层楼，升为市政 

厅。 

雪州大臣阿米鲁丁周五提呈 

“强化经济、赋权予民及繁荣州 

属”为主题的2019年财政预算案 

时宣布，雪州政府计划将州内的 

3个地方政府升格，即瓜雪县议 

会、瓜冷县议会和梳邦市议会。 

雪州共有12个地方政府，其中2 

个是市政厅，包括莎阿南和八打 

灵再也，另有6个市议会，即加 

影、安邦、巴生、梳邦、雪邦和 

士拉央及4个县议会包括瓜雪、瓜 

冷、沙白安南和乌雪，梳邦再也 

市议会将升级为市政厅，至于瓜 

雪和瓜冷县议会则升为市议会。 

近年来，雪#1发展蓬勃，其中 

瓜冷县议会有许多大型工程施工 

中，也有数间新华小，包括从乌 

雪县迁入的福隆港华华小和新华 

小敦翁毓麟华小等；至于瓜雪县 

则有许多新的屋业发展。 

掌管雪州地方政府、公共交通 

及新村发展事务的行政议员黄思 

汉接受《中国报》电访时指出， 

瓜冷县议会、瓜雪县议会和梳 

邦再也市议会符合“升级”条 

件，因此雪州政府已同意和给予 

支持，并会将上述地方政府“升 

级”的要求提呈给房屋与地方政 

府部寻求批准。 

稅收人口令人滿意 

他指出，瓜冷县议会管辖的范 

围内有许多大型的计划，也有大 

专学府和迎来新华小，而瓜雪一 

带就有许多屋业发展集中在依约 

和而榄。 

“瓜冷和瓜雪县议会是近期向 

雪州政府提呈升格的申请，至于 

梳邦再也市议会早已在数个月就 

提交申请，雪州政府经过考量后 

也证实这3个地方政府都已符合条 

件，无论是税收还是居住人口都 

有令人满意的表现。” 

思汉指出，升格为市政厅需符合数条 

件，其中包括该地方政府必须属于一 

个州属中的中央行政区域、人口不少于50 

万人、拥有固定和不低于1亿令吉的收入、 

提供高水准的服务、市区可永续性发展、 

建立城镇的形象、拥有工业区和金融机构 

等吸引外资、拥有完整的教育体制，以及 

完善的交通和基本设施。 

他说，欲升格为市议会的地方政府需符 

合数个条件，包括居住人口不少于15万 

人、固定和不少于200万令吉的收入、拥有 

令人满意的基本设施服务、在商业和投资 

等领域提供空间和机会等。 
“若要申请升格成市议会或市政厅，都 

需经过数个步骤，包括获得雪州理事会 

(MMKN)批准、雪州政府向房屋与地方政 

府部提呈升格建议、房政部转发建议书给 

公共服务局（JPA)�首相署经济策划单位 

(EPU)和财政部分析、将申请带上会议商 
讨寻求通过。” 

烏雪沙白安南縣會 

條件不符未能升級 

•雪州大臣在2019年财政预算案中捎来 

好消息，州政府放眼瓜拉雪兰莪县议会 

明年升格为市议会，梳邦再也市议会则 

升格为市政厅。 

雪县议会和沙白安 

南县议会尚未符合 

条件，因此现阶段还未能 
“升级” ！ 

黄思汉指出，乌雪县议 

会曾在2015年申请升格为 

市议会，不过乌雪县议会 

尚欠一些条件而还未达到 

标准。 

他说，沙白安南县议会 

则因收入并不符合申请市 

议会，所以现阶段无法升 

格。 
“上述两个地方政府 

也欠缺了大型的发展计 
划。“ 

黃
思
漢
•
•
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SUMMARIES
瓜雪，瓜冷，梳邦再也 縣市議會鄹
 劉淑美 (吉隆坡23日讯）瓜雪县议会、瓜冷县议会和梳邦再也市议会料在明年“升级”
！其中，瓜雪县议会和瓜冷县议会将升格为市议会，而梳邦再也市议会则更高一层楼，升为市政厅。雪州大臣阿米鲁丁周
五提呈“强化经济、赋权予民及繁荣州属”为主题的2019年财政预算案时宣布，雪州政府计划将州内的3个地方政府升格，
即瓜雪县议会、瓜冷县议会和梳邦市议会。雪州共有12个地方政府
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•拉丁希迪（后排左3起）和阿米鲁丁与获奖的公务员体育福利理事 

会成贝合照。 

大臣：或讓廉價甘榜屋享有 

將探討鼸龍水鼸 

必须先学会算 
数！“ 

今 

府 

(莎阿南25日讯）雪州大臣阿 

米鲁丁指出，雪州政府会全面探 

讨调整免费水措施，以决定除了 

B40低收入群体群体之外，是否 

让廉价屋和甘榜居民是否也能享 

有。 

他说，这些探讨预料最快在明 

年1月会有结果，雪州水供管理公 

司是需要一段时间来实行免费水 

新措施方案。 

针对前大臣丹斯里卡立指仅限 

B40群体可享有的免费水的措施， 

与雪州水供管理公司天价接管鐘 

河公司（SPLASH)有关，他嘲笑 
卡立“不懂计算(kira)“� 

“卡立在做出这项指责前， 

出席大马公 

务员体育福利理事会（M A K S A K 
Malaysia)艺术节闭幕仪式，受 

询时这麽指出，出席者包括该理 

事会秘书拉丁希迪。 

该理事会有14个联盟团体机 

构，366个来自雪州的官员出席是 

项活动。 

雪州公务员体育福利理事会在 

去年参与多项竞赛活动，夺得 
“参与所有项目”奖项和“大马 

公务员体育福利理事会”总冠 

军。 

°阿米鲁丁赞扬该理事会加强公 

务员与社会关系，协助提升国家 

与州行政效率。 
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SUMMARIES
•拉丁希迪（后排左3起）和阿米鲁丁与获奖的公务员体育福利理事
会成贝合照。大臣：或讓廉價甘榜屋享有將探討鼸龍水鼸必须先学会算数！“今府(莎阿南25日讯）雪州大臣阿米鲁丁指出
，雪州政府会全面探讨调整免费水措施，以决定除了B40低收入群体群体之外，是否让廉价屋和甘榜居民是否也能享有。
他说，这些探讨预料最快在明年1月会有结果，雪州水供管理公司是需要一段时间来实行免费水新措施方案。针对前大臣
丹斯里卡立指

Page 2 of 2

26 Nov 2018
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C2 • Printed Size: 276.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 5,444.25
Item ID: MY0034409054

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



u 
升格市議會基本條件 

O人口需要达到15万人。 

0是州属的主要行政中心或城市，每年收入达2000万令吉。 

@拥有足够能力，提供市议会等级的服务。 

拥有足够的工商业、住宅区、旅游业等，以确保市议会的税 

收达标。 

@拥有足够的基本设备和条件等，提供予工商业投资者。 

O拥有足够的基本设施和道路系统，尤其是足够的大道路段。 

0有能力推动社区概念，尤其是地方纲领21 (Program Local 

Agenda 21， LA21 ) 0 

升格為市政廳基本條件 

O人口必须超过50万人。 

@经济状况稳定，年收入不少于一亿令吉，能达致开支平 

衡。 

©是行政中心。 

o经济与发展迅速且蓬勃。 

©是一个工商业区，拥有稳固的财务机构中心。 

©拥有完整的教育发展，例如高等学府、学院、大学及图书 

©拥有史特徵、文艺活动以及体育中心。 
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黄 
思汉指出，一旦梳邦再也 

市议会、瓜冷和瓜雪县议 

会升格后，当地的产业价值也 

会提高，也希望升格的地方政 

府可更有效和积极处理民生问 

题。 

他说，瓜冷和瓜雪县议会在 

过去数个月都积极向雪州政府 

提出申请，以升格为市议会， 

奮州政府经过商量和研究2个 

县议会未来发展后，认同瓜雪 

和瓜冷县议会已符合升格的资 

格。 

他强调，梳邦再也市议会其 

实过去数年都尝试申请升格为 

市政厅，梳邦再也市议会至今 

已发展蓬勃，尤其是经商活动 

非常活跃，新的执照申请是雪 

州各地方政府的领头羊，每 

个月平均有1000个新的执照申 

请。 

他说，升格对3个地方政府 

而言是鼓励也是压力，以维持 

和增强发展，无论是基本设施 

\7i l-不 

和地方的问题都不能忽略。 

“我们接下来会向房屋与地 

方政府部提出申请，相信明年 

将会升格，我觉得3个地方政 

府的升格对当地居民而言是好 

消息，一旦升格，当地的产业 

价值也会随之提高。” 

(蒲种25日讯）掌管 

雪州地方政府、公共交 

通及新村发展事务的行 

政议员黃思汉坦言，继 

梳邦再也市议会、瓜冷 

和瓜雪县议会将在明年 

升格后，未来的潜力股 

就是加影市议会和雪邦 

市议会。 

他指出，据目前各地方 

政府的基本资格和报告显 

示，加影市议会已符合升 

格的基本资格，而最大的 

潜能是雪邦市议会，因雪 

邦是个新兴的城市，许多 

发展工程都集中在雪邦， 

所以雪邦未来发展可说是 

片光明。 

他指出，巴生市议会即 

使有意升格，但尚未正式 

提出申请，巴生市议会主 

席也与其谈及升格的问 

题，因巴生人民非常关心 

巴生市议会是否可升为市 

政厅。 

巴生設備需提升 

“巴生人口和收入等都 

符合升格的资格，奈何地 

方设备也需提升，巴生目 

前缺乏的是大专学府，相 

信巴生未来的规划会为此 

进行规划，以吸引大专学 
府在巴生设立。” 

他今早为2B宏愿花园的 

保安亭主持开幕仪式后受 

询时，这么指出。 

黄思汉指出，目前的乌 

雪县议会和沙巴安南县议 

会若要升格也需要符合基 

本的数个条件，沙白安南 

县议会主要面对人口和收 

入不多而难以在近期内升 

格，乌雪是符合申请的资 

格，可是却面对缺乏大型 

发展工程。 
他指出，一旦升格后， 

地方政府的收入必须稳定 

和维持水准。 

他坦言，目前尚未有地 
方政府面对“降级”的情 

况，因申请升格的过程不 

容易而需经过中央政府和 

雪州政府的审核。 
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SUMMARIES
—i 芬fi麵i-•__•
 (蒲种25日讯）掌管
雪州地方政府、公共交通及新村发展事务的行政议员黃思汉坦言，继梳邦再也市议会、瓜冷和瓜雪县议会将在明年升格后
，未来的潜力股就是加影市议会和雪邦市议会。他指出，据目前各地方政府的基本资格和报告显示，加影市议会已符合升
格的基本资格，而最大的潜能是雪邦市议会，因雪邦是个新兴的城市，许多发展工程都集中在雪邦，所以雪邦未来发展可
说是片光明。他指出，巴生市
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認古月 

宜-++-
居化 
讓園 
-大 

•WyVhi® 
(沙叻丁宜巧日讯）沙 

叻丁宜居民协商委员会在 

胡姬花园举办年度大扫 

除，消灭黑斑蚊繁殖温床，以提高居民预 

防骨痛热症的觉醒，及降低罪案率。 

双溪比力区州议员刘天球也出席大扫除 

活动，给力250名参与大扫除的居民。 

他指出，大扫除的意义重大，希望选 

区市议员和当地社团及居民委员会全力配 

合，搞好地方卫生。 

“我们要达到2个目标，第一环境要更 

清洁，第二要保持现在的士气和付出，大 

扫除要时常做，1年要做好几次，确保每 

个人明白清洁的重要。” 

大会主席兼雪邦市议员张联成透露，配 

合大扫除，雪#I政府和雪邦市议会同时准 

备952个垃圾桶，分批发给当地居民，鼓 

励民众妥善处理垃圾和保持环境卫生与清 

洁。 

1也指出，这是该区今年度举办的最大型 

社区清洁整顿活动，感谢获得居民踊跃配 

合和参与，显示居民越来越关注居家环境 

卫生和爱护环境卫生的意识提高。 

参与单位有霄邦县卫生局、消防局和雪 

邦市议会。 

I希 
张望 
联居 
邊民 

-保 

—环 
“4•立 

垃5 
圾 
桶 
交 
给 
居 
民 

生 
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SUMMARIES
認古月
宜-++-居化讓園-大•WyVhi®(沙叻丁宜巧日讯）沙叻丁宜居民协商委员会在胡姬花园举办年度大扫除，消灭黑斑蚊繁殖温
床，以提高居民预防骨痛热症的觉醒，及降低罪案率。双溪比力区州议员刘天球也出席大扫除活动，给力250名参与大扫
除的居民。他指出，大扫除的意义重大，希望选区市议员和当地社团及居民委员会全力配合，搞好地方卫生。“我们要达
到2个目标，第一环境要更清洁，第二要保持现在的士气和付出，
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•巴生市议会曾定下2008年8月8日为“升格日”，岂料在大 

选改朝換代后，计划胎死腹中，迄今12年仍无法成功升格。 

据知，巴生市议会在308大选前，已定下2008年8月8日为“升 

格曰”，岂料在大选改朝换代后，计划却胎死腹中，据知两大 

“阻力”是区内的非法广告泛滥和垃圾问题严重。 

巴生市會從未放棄 
P3生市议员黄智荣受询时指出，尽管 
^ “升格路”不易走，惟该市议会由始 

至终，并没有放弃继续争取升格。 

他说，市议会如今正在极力争取一间大 

学入驻巴生地区，以便未来再度提出申请 

时，可以事半功倍。 
“至于其它基本条件，巴生市议会的表 

现都基本达标，尤其是人口和年度收入， 

更是超过基本标准的2倍。” 

(巴生25日讯）升格路，好难 

走！ 

雪州多个地方政府，包括巴生市议会、 

梳邦再也市议会、瓜拉冷岳县议会、乌鲁 

雪兰莪县议会及瓜拉雪兰莪县议会等，多 
年来一直努力不懈寻求“升格”，然而升格申请最终皆石沉大 

1 k中，巴生市议会前路茫茫，从前朝到改朝换代，足足苦等了 

逾12年时间，迄今仍旧盼不到升格为市政厅。 

梳邦再也市议会也曾于2015年，正式申请升格为市政厅，去年 

传出有望批准，可惜3年来始终没有下文，以致该市议会主席诺 

莱妮于上个月重申，会向房地部再次提出申请。 

瓜拉冷岳县议会、乌鲁雪兰莪县议会和瓜拉雪栏莪县议会，也 

曾一起于2016年联合申请升格为市议会，但是3个县议会却面对 

样窘境，事隔两年依然“停格”在县议会地位。 

垃圾問題成阻力 

在刚出炉的2019年雪州财政预算案，霽州大臣阿米鲁丁为两个 

地方政府捎来“迟来”的好消息，即放眼瓜拉雪兰莪县议会于 

2019年升格为市议会，梳邦再也市议会则升格为市政厅。 
不过，州政府的宣布仍属于“放眼”升格阶段，并非“实 

鍵”，更可惜的是巴生市议会依旧排除在名单外，升格路停滞不 

前。 
目前，全雪州12个地方政府中，只有莎阿南和八打灵再也是市 

政厅，其余还有6个市议会和4个县市议会。 

根据《中国报》记者所了解，前朝国阵执政时期，即2ooe年， 

便决定把巴生市议会升格为市，然而经历308�505及509三届大 

选后，迄今12年光景也未有任何“动静”。 

數年努力申請沒下文 

國醒麗升格路難行 
局志蒙 

p?生市议会为了升格为市土田 

^的目标费尽心思，曾推 
出“201 1年至2015年策略蓝：^1|_ 

图” （Pelan Strategik 2011— ’ • 

2015)，希望提升服务素质和公 

加强工作效率，朝目标迈进， 
可惜努始终功号一篑。 % 

根据蓝图，巴生将兴建第np 

三座大桥和引入轻快铁第3路 

线，同时吸引至少多•间大学g| 

进驻，便可取得升格为市的资 

格。 

市议会也希望净化巴生河、 

每年提高官员30%工作能力、 

每年提高2%环保概念、打击非# 

法街招、重整卫生等，这些计g 

划目前垃圾除了卫生问题外， 

其它基本都已达标。 
巴生市议会成立于1890年， 

面积达逾573平方公里，今天的规模 

涵盖住宅区、商业区、工业区及码头 

等，人口如今也已达百万人，持有产 

业超过达口万SOQQ个，密集而平衡的 

发展，一直为本地人和外资带来许多 

就业、商业和投资的机会。 

开始时，该市议会原本是有意申请 

分为，惟过后经过多次考量 

后，决定以升格为市取代|•分为二。 

以巴生市议会目前的财务状况、人 

口、历史古迹、教育、基本建设等， 

都符合市政厅要求，例如年收入逾2亿 

令吉、人口突破市政厅基线50万人口 

底线，根据非正式统计，巴生人口已 

超过百万人。 
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SUMMARIES
•巴生市议会曾定下2008年8月8日为“升格日”，岂料在大
选改朝換代后，计划胎死腹中，迄今12年仍无法成功升格。据知，巴生市议会在308大选前，已定下2008年8月8日为“升
格曰”，岂料在大选改朝换代后，计划却胎死腹中，据知两大“阻力”是区内的非法广告泛滥和垃圾问题严重。巴生市會從未
放棄P3生市议员黄智荣受询时指出，尽管^“升格路”不易走，惟该市议会由始至终，并没有放弃继续争取升格。他说，市
议
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鄧章欽：雪水供管理公司 

1 -討盡翻 
随著雪 

州大臣 

作出上述公布后，就交由雪州 

水供管理公司去拟定落实方案 

和期限，但州政府目标是在这 

(巴生25日讯）雪州行政议员拿督邓章钦指出，州政府已指示 

雪州水供管理公司（Air Selangor )全权负责探讨免费水计划的 

执行方式，或通过产业结抅，让B40成为真正主要受惠群体，同 

时放眼明年首季度内或可落实。 

他说，两个月内出炉，以在2019年第 

一季度便能全面执行。 

“我们相信有多个方法可进 

行分类，但按产业结构分配较 

简单，毕竟B 4 0群体或不会居 

住高级洋房或双层排屋等，当 

然，有关方法或也会有不够完 

善及可能出现漏网之鱼等问 

题，这是个别案例，或需要自 
行证明等之类。” 

他今日出席由巴生新镇州议 

员服务中心举办的“有你真 

•邓章钦（中）在李凯伟（左起） 

血者。 

黄智荣、严玉梅（右起）及甘国泰陪同下，慰问参与捐 

章钦指出，在中央与州政 

P权统一之下，雪州政府财 

库得以更宽裕，尤其重大发展 

项目开销，将能直接向中央要 

求支援。 

他说，在国阵执政期间，中 

央政府拒绝提供雪州政府兴建 

巴生第三大桥的经费，如今， 

类似大项目就可顺利向中央提 
屮游敦 

“1°型发展项目原本属于中 

可直接向中央要求撥款 
央政府负担的费用，但碍于过 

去政权不一> 以致州政府过去 

甚至被迫自掏腰包，如今政权 

统一s州政府就可省却不必要 

的负担。” 

他指出，州政府也将尝试争 

取中央退还已发展项目的资 

金，比如第三大桥计划，借此 

让雪州财库得以更宽裕，以作 

为其他发展用途。 
“在中央和州政权统一后， 

我们的资源分配也比较顺畅， 

因此在此次财政预算案中，州 

政府才得以保留50%行政开销和 

50%发展开销的平衡预算案。” 

“实际上，州政府惠民政策 

好”捐血运动后受询时坦承 

说，或许没有一个最完善的方 

案，毕竟始终会有个案问题出 

现，若有20%是不正确的，那么 

就会纠正。 

減少經濟負擔 

询及州政府调整免费水计划 

的目的，邓章钦指出，除了减 

少州政府负担之外，也因应一 

些经济好的人向州政府反映无 

需免费水援助，反之，以开明 

态度要求州政府能省却资金， 

作其他更有意义的发展用途。 
“根据一些有经济能力的人 

反映，首20立方米免费水只省 

却10余令吉而已，他们反倒希 

望州政府可把资源用在其他更 

有经济效益的发展建设上。” 

询及将首20立方米免费水福 

利提高至25立方米，会否促使 

消费者不懂珍惜使用水源问题 

时，邓章钦说，这是基于考量 

B40群体的经济压力需求才做出 

的调整，以便减少他们的经济 

负担，相对，在节省水源上则 

有其他的方案出炉。 

他也否认州政府将通过提高 

水费来鼓励人民节省水源，毕 

竟最终将增加低收入群体的生 

活压力。 

没减少，只是通过调整重叠项 

目而已，借此让更多有需要的 
人受惠。” 

该捐血运动在巴生百利广场 

举办，放眼取得170包献血目 

标。 

出席者包括巴生市议员黄智 

荣及严玉梅、雪州巴生财5区 

(A)青年理事会主席甘国泰、 

N45区（C)青年理事会主席李 

凯伟等。 
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鄧章欽：雪水供管理公司1-討盡翻随著雪州大臣作出上述公布后，就交由雪州水供管理公司去拟定落实方案和期限，但州
政府目标是在这(巴生25日讯）雪州行政议员拿督邓章钦指出，州政府已指示雪州水供管理公司（Air Selangor
)全权负责探讨免费水计划的执行方式，或通过产业结抅，让B40成为真正主要受惠群体，同时放眼明年首季度内或可落实
。他说，两个月内出炉，以在2019年第一季度便能全面执行。“我们相
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•阿米鲁丁（左2)颁发文具给受惠学生。 

免費水與收購雪河公司 

大臣反駁沒直接關係 
(吉隆坡25日讯）雪州大 

臣阿米鲁丁反驳前大臣丹斯 

里卡立指控，强调雪州政府 

仅让B40群体享有免费水供的 

决定，与雪州水供管理公司 

(Air Selangor )天价收购雪 

河公司（SPLASH)没有关。 

他强调，两者没有直接关 

系，因为上述收购交易没有 

涉及州政府资金，而是通过 

州政府特设的雪州水供公 

司向联邦政府借贷融资。 
“免费水措施并不像一 

些人士所认为的，与收 

购雪河公司有关联。” 

阿米鲁丁今天出席雪 

州义捐局贫寒学子教育 

援助金发放仪式後，这 
麻本g屮 
A针对°只让840群体获 

免费水措施，阿米鲁 

丁说，州政府目前仍 

在与雪州水供公司进 

行磋商。 

“我们将探讨提出申请等 

特定机制，我将与雪州水供 

公司讨论，并找出落实这措 

施的最佳机制。” 

此外，阿米鲁丁说，州政 

府也将探讨让B40群体以外， 

符合特定条件的人士享有免 

费水福利。 

他预计，免费水机制定案 

将在明年3月或4月公布。 

動• 
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SUMMARIES
•阿米鲁丁（左2)颁发文具给受惠学生。
免費水與收購雪河公司大臣反駁沒直接關係(吉隆坡25日讯）雪州大臣阿米鲁丁反驳前大臣丹斯里卡立指控，强调雪州政
府仅让B40群体享有免费水供的决定，与雪州水供管理公司(Air Selangor
)天价收购雪河公司（SPLASH)没有关。他强调，两者没有直接关系，因为上述收购交易没有涉及州政府资金，而是通过
州政府特设的雪州水供公司向联邦政府借贷融资。“免费水措施
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成立居協罪案率下降 

再提升國国10^ 
(蒲种25日讯）蒲种宏愿 

2B花园数年前面对多宗破门 

行窃和抢车案，自从居民协 

会成立和聚集居民力量对抗 

罪案後，罪案率大幅下降， 

目前更启动围篱计划和设置 

保安亭，让居民拥有舒适和 

安逸的居住环境。 

据了解，蒲种宏愿2B花园共有 

299个单位，其中13个单位空置。 

蒲种宏愿2B花园居民协会主席 

陈振谦指出，宏愿花园（Taman 

Wawasan )范围很大，涉及多达 

700多间房子且有许多出口，被区 

分为2个部分，即1至12路属於宏 

愿花园2A，而13至20路则是宏愿 

花园2B� 

他指出，蒲种宏愿2B花园原本 
只有一个进出口，目前已有2个进 

出口，分别是出口A和B� 
他指出，在2010和2011年时， 

该花园面对多宗抢车和破门行窃 

案，当地居民在2012年正式向社 

团注册局注册为居民协会，罪案 

也随之下降，过後圭要面对小型 

罪案，类似偷取轿车电箱。 
“我们申请展开围篱计划也获 

得977�居民赞成，我们保安费从今 

#思汉极度赞成花园住宅区的 

M居民实行围篱计划，甚至自 

行组成保安队伍，以打击罪案。 
他指出，事实证明，一旦花园 

住宅区设立围篱计划，当地罪案 

已减少，所以欢迎更多花园区实 
行围篱计划。 

“金銮区是全国最大的州选 

区，并在第14届大选後纳入宏 

年1月1日起为70令吉，我们之前 

有保安但没保安亭，收费是60令 

吉，我们成功收取50%保安费，目 

前成功提高至807��” 

獲97%居民贊成 

他今早出席蒲种宏愿2B花园的 

保安孕开幕仪式时，这麽指出； 

出席者有雪州行政议员兼金銮区 

州议员黄思汉、梳邦再也市议员 

愿花园、公生镇，加里尔峰 
(PUNCAK JALIL)和金銮镇，所 

以金銮区非常庞大，甚至比部分 

国会选区来得更大，即使我无法 
每次都在这里，可是大家都知道 

我的服务中心在哪，同时也有活 
跃的市议员给予协助。” 

叶国荣指出，他原本领养蒲种 

再也选区，目前则调至领养第 

叶国荣和蒲种宏愿2B花园的居民 

协会副主席苏古马兰、蒲种公主 

镇警局局长沙等。 

陈振谦指出，他们上月召开居 

民代表大会，并向居民介绍居民 

协会的成员。 

他感谢黄思汉给予3000令吉拨 

款，也感谢当地警方安排便服警 

员在该花园巡视。 

16区，也欢迎居民若有任何需要 

梳邦再也市议会的协助可向其求 

助。 

他指出，梳邦再也市议会在 

20 19年将会焦点关注公主镇 

(Bandar Puteri )的发展工程， 

包括有商业区和餐馆等。 

此外，蒲种公主镇警局局长沙 

也呼吁居民与警方互相配合，齐 

心打击罪案。 

•叶国荣（左起）、黄思汉、沙、陈振谦和苏古马兰，为蒲种宏愿 

2B花园的保安亭主持开幕仪式。 

貝思漢 =贊成自組保安隊 

•蒲种宏愿2B花园目前设有2个进出口，方 

便当地居民进出。 
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SUMMARIES
成立居協罪案率下降
再提升國国10^(蒲种25日讯）蒲种宏愿2B花园数年前面对多宗破门行窃和抢车案，自从居民协会成立和聚集居民力量对
抗罪案後，罪案率大幅下降，目前更启动围篱计划和设置保安亭，让居民拥有舒适和安逸的居住环境。据了解，蒲种宏愿
2B花园共有299个单位，其中13个单位空置。蒲种宏愿2B花园居民协会主席陈振谦指出，宏愿花园（TamanWawasan)范
围很大，涉及多达700多间房子且有许
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曾健豪 

•莫哈末沙尼 

(吉隆坡25日讯）作为 

森林保留地多时的拉贡山 

(Bukit Lagong)，近期竟 

有人向雪州森林局申请，挪 

出70亩地段用作屋业发展。 

对此，雪州森林局在报章上刊 

登通告，鹅唛县内的公众可在30 

天内，向当局提出反对。 

雪州森林局是援引1985年国家森林法令第11条文， 

发出上述通告，关于有人申请森林保留地，用来进行 

发展。 
拉贡山位于士拉央市议会的管辖区内，马来西亚森 

林研究院也坐落在该森林，其大自然环境吸引许多从 

城市而来的公众。 

向土地局求證 

当局也在办公室内，贴出相关通告，欲反对的公众 

必须透过书信方式，提呈给雪州森林局。 

邓普勒花园区州议员莫哈末沙尼指出，本身也知悉 

以上通告，所以会在明天的州议会上，向州政府和土 

地局求证o 
我-知，拉贡山是森林保留地，但可能州政府 

或土地局已作出修改。” 

他接受《中国报》电访时说，若屋业发展是造福人 

民，以人民利益为前提，他才会给予支持。 

他补充，现今所得到的资料并不多，待明天求证 
后，才能决定下一步行动。 
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SUMMARIES
曾健豪 •莫哈末沙尼(吉隆坡25日讯）作为森林保留地多时的拉贡山(Bukit
Lagong)，近期竟有人向雪州森林局申请，挪出70亩地段用作屋业发展。对此，雪州森林局在报章上刊登通告，鹅唛县内
的公众可在30天内，向当局提出反对。雪州森林局是援引1985年国家森林法令第11条文，发出上述通告，关于有人申请
森林保留地，用来进行发展。拉贡山位于士拉央市议会的管辖区内，马来西亚森林研究院也坐落在该森林，
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戴翩=持續舉行年度活動 
I委会主席戴良麟指出，由巴生中总 

#主导，去年推行巴生文遗节（1)，邀 

请马来和印度商会加入，把巴生打造成 

宜居、经商和旅游胜地，获得雪旅游局 

支持，“think city"为项目咨询顾问， 

希望每年持续举行年度活动，吸引更多 

人来巴生。 
他说，°g生拥有丰富旅游文化特质， 

巴生在公兀 200年前，lateral bell收 

藏在大英博物馆，15世纪郑和下西洋 

有地图列名巴生，对巴生未来乐观， 

白天颜色象徵雪州旗（红白黄）， t h e  

researcher o_f乌鸦，哺乳和关爱孝顺。 
“巴生复兴城市委员会，不会是一次 

过的年度活动，我们进行许多技术工作 

和研究，邀请国外学者来考究，和泰来 

大学签署备忘录，探讨如何改造与赋予 

巴生更多元素。从早到晚的全天系列活 

动，晚上有皮影戏，黄一飞小型演唱会 

等。” 

戴良麟说，老店墙壁涂鸦活动，得到 

店主同意，涂鸦墙是20多名艺术家的自 

由创作概念，因要保持建筑原貌，泊车 

收费字样依然保留，虽和艺术创作格格 

不入，但这是个人看法，有人赞也有人 

批评，该会尊重个人意见，原则是得到 

业主同意，商借租用活动结束后归还， 

不涂盖原本字样。 

“虽各有各的意见，希望当地人踊跃 

参与，市民参与度很重要，复兴巴生计 

划，不只是为了有游客，而是为了当地 
居民 ，， 

他说，去年第一次主办后，人潮反应 

良好，市政府开会告知有一些游客进来 

参观历史古迹，去年有5000人参与，今 

年和去年不相上下，把跑步人潮带人后 

街，希望每年办。 

“对网络上网的正反两级意见，我们 

尊重，对严厉批评不会感到遗憾，有人 

用木板写说：不要涂鸦老墙壁，我暂时 
不评论。” 

•参与开幕典礼的巴生人，开心与贵宾。 

讓後街回復昔曰光彩 

巴生文遺節2.0開幕 
(巴生25日讯）巴生文遗节2.0隆重举 

行开幕仪式，多姿多彩的节目，一片嘉 

年华景象，使巴生后街“活起来”，希 

望回复昔日光彩！ 

出席贵宾包括巴生区国会议员查尔 

斯、雪州行政议员阿都拉昔、班达马兰 

州议员梁德志、巴生中总顾问谢松坤博 

士、复兴巴生市计划主任刘雁红、巴生 

中总署理会长黄哲强、巴生港口中华商 

会主席沈庆华、瓜冷中华商会主席陈来 

顺、巴生市议会主席阿都拉昔的代表杰 

菲立等。 

巴生中总会长丹斯里林宽城说，文遗 

节是巴生市复兴计划的一大关键，相信 

老市民会知道巴生南区和北区是蓬勃的 

工商业地带，黄梨厂被命名为 J i n  •  n e n a s  

禾口Jin Gudang Xenas,告诉巴生过去的 

工商业类型和转型，城市转型需要群策 

群力投入，所以巴生中总选择主导，城 

市策划与设计，如果没巴生人社区支 

持，活动不会成功。 

“巴生复兴计划，我们投入许多精 

力，需要巴生官方机构、社区组织和市 

民的支持，否则形同白费，这项活动融 

合三大民族的文化演出，力促马来和印 

度商会，基于巴生的未来更好，参与巴 

生中总的筹办的社区活动。” 

查尔斯说，他4年前邀请旅游部前部长 

纳兹里来巴生，希望他能帮助与强化巴 

生，帮助巴生复兴，协助在巴生永续打 

造成宜居城市，巴生市议会首次成立促 

进旅游的委员会，获得雪州政府600万令 

吉拨款，促进巴生旅游业。 

推介港口旅遊 

他认为，促进旅游业，可以打造及建 

筑大城市与大楼建设；另一个是以人为 

主的文化永续、链接社区，这是巴生复 

兴计划委员会正在做的。 

他说，巴生有3港口，是时候推介港口 

旅游，旅客只在巴生港口登岸，旅游消 

费都在吉隆坡和十五碑，我们还需要努 

力推广巴生的旅游优势。 

“台湾大学生来巴生研究与探讨的华 

人下南洋文化与历史，我充满兴趣， 

他们考究三大民族的宗教场所，但之间 

没链接，希望巴生复兴计划委会会能促 
成。“ 

班达马兰梁德志说，把巴生推广向世 

界，需靠联邦、州和地方政府支持， 

巴生除了肉骨茶，还有其他历史文化古 

迹，能让游客在巴生留宿和消费，增进 

商机，希望类似这样活动能把旅客吸引 

留宿。 
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SUMMARIES
戴翩=持續舉行年度活動
I委会主席戴良麟指出，由巴生中总#主导，去年推行巴生文遗节（1)，邀请马来和印度商会加入，把巴生打造成宜居、经
商和旅游胜地，获得雪旅游局支持，“think
city"为项目咨询顾问，希望每年持续举行年度活动，吸引更多人来巴生。他说，°g生拥有丰富旅游文化特质，巴生在公兀
200年前，lateral bell收藏在大英博物馆，15世纪郑和下西洋有地图列名巴生，对巴生未来乐观，

Page 2 of 2

26 Nov 2018
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C6 • Printed Size: 921.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 18,167.24
Item ID: MY0034408965

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



許來賢：援助有需要者 

僅給B40群體免費水 
(加影25日讯）雪州行政议员许来 

贤说，雪州政府明年起只给B40低收 

入群体免费水，是为给真正有需要的 

人援助。 

他说，州政府自2008年推行免费水 

计划以来，共拨出11亿8000万令吉提 

供免费水给雪州人民。 

他说，明年财政预算案总拨款达25 
亿6000万令吉，发展开销与行政开销 

各占50°。，州政府会继续推行雪州关 

怀计划。 

“雪州子民基金会也会为子民提供 

死亡抚恤金，家人去世可以获得2500 

令吉抚恤金，过去这笔钱分两次发 
放，但明年起一次过发放。” 

他昨晚出席加影黄法陀慈善基金会 

18周年晚宴时，向与会者分享雪州 

2019年财政预算案资讯，并宣布捐出 

1万令吉给黄法陀慈善基金会。 

•令局山 
黄吉，、 

法给前许 

排悉 
慈冷左贤 

善惠紀二 
基！I'll f， 

金社志產 
会区空强 

捐服t S 
出务全i 
3及二f 
万Is曾良 
1_诉庆。 

出席晚宴嘉 

宾包括公正党 

副主席蔡添 

强、诚信党乌 

冷国会议员哈 

山努丁、慈善 

之夜大会顾问拿督叶伟良、-委会主 

席拿督杜颢曄等。 

大会主席曾庆山说，黄法陀慈善基 

金会不只涉及慈善工作，也协助乌冷 

惠州会馆投入服务工作。 

他说，乌冷惠州成立的社区服务及 

投诉局自成立以来，已接到10宗民生 

投诉，在市议员及州议员协助下解决 

8宇 

’i在会上诚邀蔡添强成为乌冷惠州 

会馆顾问，获後者答应。 

哈山努丁致词时强调马来西亚人权 

力共享，我国各种族应享有各族权 

力。 

他希望华裔可掌握母语，不要“杀 

了”母语，希盟政府希望，各族人民 

可以高兴地成为马来西亚人。 

他宣布拨款3000令吉给黄法陀慈善 

基金会o 
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SUMMARIES
許來賢：援助有需要者
僅給B40群體免費水(加影25日讯）雪州行政议员许来贤说，雪州政府明年起只给B40低收入群体免费水，是为给真正有需
要的人援助。他说，州政府自2008年推行免费水计划以来，共拨出11亿8000万令吉提供免费水给雪州人民。他说，明年
财政预算案总拨款达25亿6000万令吉，发展开销与行政开销各占50°。，州政府会继续推行雪州关怀计划。“雪州子民基金
会也会为子民提供死亡抚恤金，家人
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•努鲁艾斯金（左）和各单位代表探讨“2020年雪州、雪 

邦旅游年”的准备工作，右2为雪邦黄金海岸工程总经理 

邝志鸿。 

(雪邦25日讯）雪州旅游 

局总经理努鲁艾斯金指出，双 

溪比力选区的旅游业极具潜 

能，首要任务是解决和加强周 

边环境的基本设施如住宿、厕 

所、交通安全和宣传旅游亮 

点。 
“我对珍得南乌鲁的摩多赛 

车场印象深刻，很有潜能发展 

为旅游吸睛点，但是必须要注 
意土地权限和场地安全措施， 
首先做好交通便利、厕所和住 

宿便利，双溪比力选区有很多 

景点，目自U欠缺的是住宿和卫 
生设备，宣传也很重要。” 

她坦言，即便雪邦盛产火龙 

果远近闻名，但许多人包括 

她本身还不知道HL花园餐厅有 

推出火龙果咖喱面包和火龙果 

周边食物。 

她曰前受双溪比力区州议员 

刘天球邀请，到选区内数个景 

点勘察，随团单位有雪州旅游 

局、雪邦县土地局和雪邦市议 

会、雪州政府马来习俗与传统 

艾 
雙溪比力具旅遊潛能 
將積極解決周邊基設 

常委会协调官及養邦国会议员 

等代表，勘察地点包括珍得南 

乌鲁的摩哆赛车场、雪邦HL花 

园餐厅、雪邦2支半码头及雪 

邦黄金海岸度假村水上乐园发 

展计划汇报会。 
她希望度假村能在2019年尾 

完成水上乐园计划，赶上2020 

年雪州、雪邦旅游年.有关计 

划已进入水质检验阶段，预计 

明年下旬动工。 

至於X人造生题乐园（Aqua 

X)则进入最後审批流程，若 

一切顺利，按计划进度可於 

明年农历新年前完成和开放给 

大众，该水上乐园可容纳350 

人，内有人造泳池、滑梯，而 

且收费大众化，适合一家大小消磨时光的好去 

处0 

• X人造主题乐园预计将于明年农历新年前 

完成和开放给大众，可容纳350人。 
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SUMMARIES
•努鲁艾斯金（左）和各单位代表探讨“2020年雪州、雪
邦旅游年”的准备工作，右2为雪邦黄金海岸工程总经理邝志鸿。(雪邦25日讯）雪州旅游局总经理努鲁艾斯金指出，双溪
比力选区的旅游业极具潜能，首要任务是解决和加强周边环境的基本设施如住宿、厕所、交通安全和宣传旅游亮点。“我
对珍得南乌鲁的摩多赛车场印象深刻，很有潜能发展为旅游吸睛点，但是必须要注意土地权限和场地安全措施，首先做好
交通便利、厕所和住宿
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m一总主席兼柔州华校董 

教联合会主席陈大锦 

说，柔董联会已要求州政府 

为州内每所独中提供50万令 

吉拨款，希望本月29日公布 

的2019年柔州财政预算案能 

捎来好消息。 

他说，不久前公布的2019 
年财政预算案，华小和国民 

型国中各获5000万令吉及 

1500万令吉拨款，独中也破 

天荒获1200万令吉，令人欣 

慰。 
“这次预算案拨款给独中 

是好的开始，但全国独中每 

年行政开销高达4亿令言， 

不敷逾4000万令吉，希望未 

来国家财政状况改善后，能 
增加拨款给独中。” 

他说，这次预算案也显示 

希盟政府愿意采取公平政策 

对待各源流学校，这是新政 

府进步及开明的做法，希望 

希盟政府继续制度化拨款给 

各源流学校，也期盼柔州 

政府为9所独中提供更多拨 

出席者包括筹委会主席兼 

答县发展华小工委会主席郭 

耀通、柔董联会署理主席 

拿督辜金强、副主席林福 

良、总务林青赋、新山中 

华公会会长拿督斯里郑金 

财，及柔中华校教师公会主 

席许金爱等。 

(答株巴辖25日讯）教育部 

副部长张念群说，基于各独中 

学生人数有异，政府将拟定发 

放1200万令吉拨款的方程式， 

希望董芯内部先协商，她将再 

安排时间与董总商议。 

“政府会与相关机构坐下讨论， 

最后决定权虽在教育部，但最起码 

能先行商议，这是希盟政府不同的 
地方。” 

她说，槟城及雪州政府拨款是让 

各独中平分，但全国独中学生人数 

差异较大，一些小型独中只有100 

名学生，大型独中学生则多达5000 
人，须讨论确定各别拨款额。 

张念群今早为董总主催，柔州华 

校董教联合会主办，荅县发展华小 

工委会承办的“2018年柔州华教领 

袖培训菅”主持开幕时，这么指 

出。 

關注特殊孩子 

她吁请大家思考华教未来的发展 

方向，除了培养能面对未来挑战及 

具备终身学习能力的下一代，也应 

担当起责任，关注特殊孩子在独中 

的受教育需求。 

她希望未来能把特殊教育做得更 

好，特殊教育不应把所有特殊需求 

的孩子放在同一所学校，反之应透 

过融合教育，让特殊孩子与正常小 
朋友一起上课。 

m 

柔州华教领€培训营 

来西亚城苹純益^射苗总）知 

18 

“研究显示融合教育可达到更好 

学习成果，但前提是准备好足够师 

资，教导这些特殊孩子。” 

提及教育部明年起取消小学一至 

三年级考试，她强调，废除考试不 

意味学习不重要，反之，要求大家 
把应试教育转换为以学习为中心点 

的思维，让学习变得更生动有趣。 

“我国学生上学的时间不比别人 

短，报告显示我国学生学习成效与 

他国学生相比却浪费了 2年，可见 

延长学习时间未必能提升学习效 
率。” 

承認統考課題 

董總堅守原則 
，g总主席陈大锦说，董总在承认 

M统考的课题上，坚守基本立场 

与原则，即要求允许以大马教育文 

凭国文单科优等，申请进入国立大 

学及成为公务员。 

他说，教育部已成立统考特别委 

员会3人小组，向各界包括友族组织 

收集资料，6个月后将提呈报告给教 

育部长马智礼，并带入国会讨论。 

“希盟政府已执政200天，而承 

认统考是希盟政府竞选宣言，至今 

未兑现，但董总愿意给希盟政府一 

些时间，落实承认统考的承诺。” 

另外，他也希望透过华教领袖培 

训营，让各州属会领导开启新的契 

机，吸纳更多有心参与华教事业的 

同道，共同维护和捍卫华教发展。 

培训营获得各校董家协成员及师 

长共140人参与，4名主讲人包括董 

总副执行长锺伟前、教总师资培训 

主任李金枠、雪隆董联会秘书长罗 

志昌，及吉兰丹中华独中校长吴建 

成。 

張念群：各獨中學生人數有異 

政府隱描款方程式 
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SUMMARIES
M一总主席兼柔州华校董教联合会主席陈大锦说，柔董联会已要求州政府为州内每所独中提供50万令吉拨款，希望本月29
日公布的2019年柔州财政预算案能捎来好消息。他说，不久前公布的2019年财政预算案，华小和国民型国中各获5000万
令吉及1500万令吉拨款，独中也破天荒获1200万令吉，令人欣慰。“这次预算案拨款给独中是好的开始，但全国独中每年
行政开销高达4亿令言，不敷逾4000万令吉，希望未来国家财
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黄思漢：皆符資格 

雪3縣市會料明年升格 
(蒲种25曰讯）掌管雪州地方政 

府、公共交通及新村发展事务的行政议 

员黄思汉披露，3个县市议会都符合升 

格资格，州政府将向房屋及地方政府部 

提出正式申请，预计明年才正式将有关 

县市议会升格。 

上述3个县市议会即梳邦再也市议会 

提升为市政厅及2个县议会，即瓜冷县 

议会及瓜雪县议会升格为市议会。 

他说，梳邦再也市议会过去数年，都 

不断尝试申请升格为市政厅。该区属高 

度城市化及发展蓬勃的地方，也是经商 

活动最活跃的市议会，符合提升为市政 

厅资格。 

梳邦再也商业执照申请居冠 

他解释，该市议会的商业执照申请 

也是所有地方政府之冠，每月平均有 

1000个新的商业执照申请，而且该区 

也设有多间大专学府。 

“瓜冷县议会及瓜雪县议会在过去数 

月都积极向州政府提出申请升格为市， 

州政府经考量，研究该两个县议会的未 

来数年发展后，发现已超出升格为市的 
资格。” 

"瓜冷及瓜雪县议会都有许多新兴屋 

业及工业发展，相信未来发展将大放光 

明 

黄思汉声称，3个地方都已准备好， 

对人民来说是一大喜讯，因为在升格 

后，产业价值也会随之提高。 

他表示，这对3个县市议会的职员而 

言，也是一项鼓励，让他们能更加积极 

处理好民生问题，但同时也是压力，因 

升格后，须要维持及增强他们的民生需 

求发展，如大专学府、运动设备、社区 

设备等。 

他提及，一旦升格后须确保这些市议 

会的收入稳定，毕竟升格是不易的事， 

会经过州政府和联邦政府的双重审核。 

"雪州尚有两个县议会，即沙白县议 

会因收入及人口都未达标，因此尚未符 

合升格的资格，而乌雪县议会则符合资 

格，惟最后_次的申请是在2015年， 

近期没向州政府提出申请，乌雪目前尚 

欠缺大型屋业发展。”（T K M )  

人口收入符升格資格 

巴生設備須同步提升 

为市，但未正式提出申请，该市 

议会主席曾与他商讨相关事宜。 

他解释，巴生在人口、收入及其它方 

面都符合升格为市政厅的资格，惟其他 

设备都须同时提升。 

他说明，巴生缺乏大专学府，希望该 

市议会未来的发展或可从此角度规划， 

以吸引大专学府在巴生设立。 

他表示，据巴生庞大人•的消费市场 

及年龄层，有设立大专学府的需求，同 

时其他设备，如道路、运动设备等都要 

一并提升，才有望升格为市。 

他补充，另一未来有潜能升格的是雪 

邦市议会，虽然这是新兴城市，但很 

多新兴发展都在该区，也是吉隆坡国际 

机场所在地，未来发展非常明朗，而 

加影市议会也符合升格的基本条件。 

( T K M  )  
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SUMMARIES
黄思漢：皆符資格
雪3縣市會料明年升格(蒲种25曰讯）掌管雪州地方政府、公共交通及新村发展事务的行政议员黄思汉披露，3个县市议会
都符合升格资格，州政府将向房屋及地方政府部提出正式申请，预计明年才正式将有关县市议会升格。上述3个县市议会
即梳邦再也市议会提升为市政厅及2个县议会，即瓜冷县议会及瓜雪县议会升格为市议会。他说，梳邦再也市议会过去数
年，都不断尝试申请升格为市政厅。该区属高度城市化及发展蓬勃
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祖萊達：首相下月推介 

加强B40衛生納社區政策 
(八打灵再也25日讯）房屋及地方 

政府部长祖莱达表示，作为解决地方社 

区发展课题的参考——"国家社区政 

策”，将于12月1•和11日举行全国地 

方县市议员大会期间，由首相敦马哈迪 

主持推介礼。 

她今早为英迪国际大学与学院为有 

需要的青少年推行的“漂亮的盒子” 

(Kotak Cantik )计划主持推介礼后提 

及，此政策原有8个集群（Cluster)， 

包括硬体、学术、安全及教育等，但该 

部将把提高组屋居民，尤其是低收入群 

体B40的个人卫生列为第九个集群。 

培养大学生社工文化 

她说，此政策拟定了相关部门及机构 

所要落实的指南、行动蓝图及项目计 

划，以打造文明社会。希望通过政策， 

打造一个依据人民心智及自行管理生活 

与环境方式的先进国。. 

“有关政策是由房地部的副秘书长 

(政策）黄丽琳主导。房地部准备在明 

年1月起到国立和私立大学巡回，介绍 

国家社区政策。” 

祖莱达声称，该部将把英迪国际大学 

与学院作为模范，鼓励其他大学仿效， 

藉此培养大学生的社工文化，希望他们 

成为具爱心的领袖。由此一来，我国才 

能有永续的社区。 

针对加强个人卫生纳入国家社区政策 

中的问题，她解释，照顾个人卫生的意 

识很重要。 

她表示，一些日用品，如洗发水和护 

发素、剃须刀及卫生巾等对我们是很稀 

松平常的东西，但对B40群体而言可能 

是奢侈品。她做过调查，一些来自低收 

入家庭的少女还无法负担得起卫生巾的 

开销。 

她赞扬“漂亮的盒子”计划在赋予社 

区权利的同时，也帮助提高少男少女的 

自信心，因清洁的仪容有助为个人自信 

心加分。 

45名来自英迪国际学院的学生联合 

发动筹款，今日把装有许多卫生用品的 

"漂亮盒子”分发给梳邦谷人民组屋低 

收入家庭，约600名年龄介于13至17岁 

的青少年。 

这是英迪国际学院第二次推行，今年 

分发的“漂亮盒子"数量也较去年增加 
近一倍° 

出席者有八打灵再也国会议员玛丽亚 

陈、斯里士迪亚州议员哈里米、梳邦 

英迪国际学院行政总裁林诗韵博士及英 

迪国际大学与学院首席营运员陈玲娜。 

(TKM ) 
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SUMMARIES
 祖萊達：首相下月推介
加强B40衛生納社區政策(八打灵再也25日讯）房屋及地方政府部长祖莱达表示，作为解决地方社区发展课题的参考——"
国家社区政策”，将于12月1•和11日举行全国地方县市议员大会期间，由首相敦马哈迪主持推介礼。她今早为英迪国际大
学与学院为有需要的青少年推行的“漂亮的盒子”(Kotak Cantik
)计划主持推介礼后提及，此政策原有8个集群（Cluster)，包括硬体、学术、安
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(赛城2 5日 

讯）雪州大臣阿 

米鲁丁预计，调 

整后旳免费水机 

制定案将在明年3 

或4月宣布。 

他今早出席雪 

州义捐局贫寒学 

子教育援助金发 

放仪式后声称， 

州政府也将探讨 

让B40群体以外符 

合特定条件的人 

士，继—享有免 

费水的福利。 

他提及，州 

雪探討符條件者纟買孚福利 

免費水機制明首季公佈 
政府目前正积 

极和雪州水务 

管理公司（A i r  
Selangor)进行 

磋商，以探讨提 

出申请等特定机 

制，并找出落实 

此措施的最佳方 

案。 

阿米鲁丁驳斥 

前大臣丹斯里卡 

立的指控，并否 

认仅限B40群体 

享有免费水的决 

定与雪州水务管 

理公司以天价 

接管雪河公司 

(SPLASH )有 

关0 

他强调，两者 

没直接关系，因 

为上述收购交易 

不涉及州政府资 

金，而是通过州 

政府特设的雪州 

水务管理公司向 

联邦政府借贷融 

资。"因此（免 

费水计划）并不 

像部分人士所认 

为的，与接管雪 

河公司有关。” 

( T K M  ) 
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SUMMARIES
 (赛城2 5日
讯）雪州大臣阿米鲁丁预计，调整后旳免费水机制定案将在明年3或4月宣布。他今早出席雪州义捐局贫寒学子教育援助金
发放仪式后声称，州政府也将探讨让B40群体以外符合特定条件的人士，继—享有免费水的福利。他提及，州雪探討符條
件者纟買孚福利免費水機制明首季公佈政府目前正积极和雪州水务管理公司（ A i
rSelangor)进行磋商，以探讨提出申请等特定机制，并找出落实此措施的最佳方案。阿米
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前夫欠債婦女當災 
出示離婚證書促阿窿勿騷擾 

(蒲种25曰讯）一 

名华裔妇女申诉，她 

与前夫早在10月11日 

获法庭判决离婚，岂 

料却在10月杪开始遭 

大耳窿上门追债，甚 

至被波红漆及恐吓； 

原来是前夫在外积欠 

了债务连累她当灾， 

无奈下只能出示离婚 

证书，请求大耳窿冤 

有头债有主，不要再骚扰她 

•路金莺（中）在黄思汉（右二）及黄基全（左二）陪同下召开记者 

会，强调她与丈夫已离婚，希望大耳窿不要再骚扰她。左为李燕韵，右 

为叶国荣。 

和孩子。 

黄思漢：追債找欠債人 

勿騷擾無辜者 
|思汉也是行动党金銮州议员，他 

M说，大耳窿的骚扰让事主活在恐 

惧中，对方是单亲妈妈，大耳窿却到她 

的工作地点骚扰，这会影响她的生活和 

收入。 

他促大耳窿，收债要找对欠债人，不 

要骚扰无辜者，更何况事主已与丈夫离 

婚，双方不再是夫妻，这笔钱是由前夫 

所借，大耳窿应找前夫讨债，并停止骚 

扰事主。 

此外，公正党梳邦国会议员黄基全则 

指出，若事主再继续遭大耳窿骚扰，可 

前往他或黄思汉的旅务中心，也可寻求 

警方协助。 

.“如今经济萧条，或许很多人要借钱 

周转，政府应认真看待此课题，这将对 

国家造成大问题。” 

“我也要劝请民众不要向大耳窿借 

钱，没有需求就没供应，借此打击大耳 

窿的业绩。” 

陪同出席者包括梳邦再也市议员叶国 

荣及李燕韵。（T K M )  

不仅如此，由于前夫私自动用两人逾 

8万令吉的联名户头款项，所以女事主 

也算是债主之一。 

事主骆金营（46岁，才艺班教师）今 

日在雪州行政议员黄思汉的陪同下召开 

记者会指出，她与前夫吕先生（48岁， 

从事科技业）结婚12年，育有一名19 

岁孩子。 

她说，她并不认识这些大耳窿，而是 

在今年3月前夫无故失踪后，才得知对 

方欠了大耳窿10万令吉债务。大耳窿 

除了致电恐吓，也找到她目前居住的地 

方，更扬言要到她的上班地点张贴照 

片，指她是老千，让她不胜其扰。 

曾助前夫还8万欠款 

她表示，她是在9月6日透过律师和前 

夫办理离婚手续，整个买卖房子和离婚 

的过程都透过律师协调，两人也是各自 

前往律师行，没有碰过面。 

她声称，两人仅因打离婚官司而在^去 

庭见过一次，法庭在10月11日作出判 

决，大耳窿则在他们离婚后的10月杪开 

始上门骚扰。 

她去年10月曾协助前夫偿还8万令吉 

欠款；今年1月，前夫的公司也出面代 

偿还16万令吉债务，条件是前夫必须离 

开公司。(TKM ) 

前夫承認出軌 

不再爲他揹債 

金莺透露，她帮前夫填债后无意 

中发现前夫出轨，经对方亲口证 

实，她顿时心灰意冷，认为没必要再为 

前夫背债。 

她透露，前夫答应离婚的条件是卖 

房的钱都要给他。然而，房子在7月售 

出后，却在8月遭大耳窿跑腿上门泼红 

漆，以致新屋主成为无辜的受害者。 

她表示，前夫的3名朋友曾在10月到 

她的工作地点恐吓，因此，她除了呼吁 

大耳窿不要再来骚扰，也呼吁其他与前 

夫有关的债主不要再来打扰她。 

至于前夫在外积欠多少债务，她表示 

不清楚。（TKM ) 
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SUMMARIES
前夫欠債婦女當災
出示離婚證書促阿窿勿騷擾(蒲种25曰讯）一名华裔妇女申诉，她与前夫早在10月11日获法庭判决离婚，岂料却在10月杪
开始遭大耳窿上门追债，甚至被波红漆及恐吓；原来是前夫在外积欠了债务连累她当灾，无奈下只能出示离婚证书，请求
大耳窿冤有头债有主，不要再骚扰她和孩子。•路金莺（中）在黄思汉（右二）及黄基全（左二）陪同下召开记者会，强
调她与丈夫已离婚，希望大耳窿不要再骚扰她。左为李燕韵，
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雪大臣：调整免费水措施 

与接管雪河公司无关 
(赛城25日讯）雪兰莪州务大臣 

阿米鲁丁反驳前大臣丹斯里卡立的指 

控，否认雪州调整免费水措施，仅限 

4〇％低收入群体（B40)可享有的决 

定，与雪州水供管理公司（Air Selan-

gor)天价接管雪河公司（SPLASH)有 

关0 

他强调，两者没有直接关系，因为 

上述收购交易没有涉及州政府资金， 

而是通过州政府特设的雪州水供管理 

公司向联邦政府借贷融资。 

“因此（免费水措施）并不像一些 

人士所认为的，与接管雪河公司有关 

联。”阿米鲁丁今天出席雪州义捐局 

贫寒学子教育援助金发放仪式后，对 

记者这么说。 

谈到B4•群体免费水措施，阿米 

鲁丁说，州政府目前仍在与雪州水供 

管理公司进行磋商。 

此外，也是双溪杜亚区州议员的 

阿米鲁丁说，州政府也将探讨让B 40 

群体以外，符合特定条件的人士享有 

免费水福利。 

他预计，免费水机制的定案将在 

明年3月或4月公布。# 
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与接管雪河公司无关(赛城25日讯）雪兰莪州务大臣阿米鲁丁反驳前大臣丹斯里卡立的指控，否认雪州调整免费水措施，
仅限4〇％低收入群体（B40)可享有的决定，与雪州水供管理公司（Air
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(蒲种25日讯）雪州政府方眼2〇19 

年，梳邦再也市议会符合升为市政局资格， 

而瓜雪县议会和瓜冷县议会则符合升格为市 

的条件。 

雪州行政议员兼金銮区州议员黄思汉指 

出，接下来州政府会向房屋与地方政府部提 

出正式申请，相信能够在明年达成。 

州政府商量和研究后，证实瓜雪县议会 

和瓜冷县议会未来发展前景，符合升格为市 

的条件，而目前是高度城市化、发展蓬勃、 

经贸活动蓬勃的梳邦再也，也符合升为市政 

局资格。 

“梳邦再也有很多见大专学府，经商活 

动蓬勃，也是12个县议会中申请最多执照 

的地区，每个月平均1000个申请执照。” 

黄思汉今曰出席宏愿路住宅区警卫厅推 

介礼后’受询时指出。 

询及升格后不达标是否会降级，黄思汉 

说，可能性不大，因为升格不容易，必须经 

过州政府和中央的审核，而且州政府是因为 

瓜雪县议会和瓜冷县议会很多新兴物业和工 

黄思汉：瓜雪瓜冷县议会 

符合升格为市条件 
业区发展，未来一片光明，可说是超出资 

格，因此州政府才允许审核。 

对于沙白安南县议会和乌鲁雪兰莪县议 

会有意升格为市，他指出，沙白安南县议会 

肯定不符合资格，他们收入人口不达标，至 

于乌鲁雪兰莪县议则符合资格，然而该区目 

前没有大型发展和缺乏新兴物业与工业区发 

展。 

对于有潜力升格为市的地区，他认为， 

加影和雪邦相当有前景。 

“加影几乎符合最基本资格。未来很大 

潜能是雪邦’雪邦是新兴城市，很多新兴发 

展，也是机场未来发展也是一片光明，现在 

看到雪邦的趋势，未来发展会集中在雪邦和 

瓜冷地区。” # 

黄思汉透露，州政府 

会向房地部提呈瓜雪 

县议会、瓜冷县议会 

与梳邦再也市议会升 

格的申请。 
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SUMMARIES
(蒲种25日讯）雪州政府方眼2〇19
年，梳邦再也市议会符合升为市政局资格，而瓜雪县议会和瓜冷县议会则符合升格为市的条件。雪州行政议员兼金銮区州
议员黄思汉指出，接下来州政府会向房屋与地方政府部提出正式申请，相信能够在明年达成。州政府商量和研究后，证实
瓜雪县议会和瓜冷县议会未来发展前景，符合升格为市的条件，而目前是高度城市化、发展蓬勃、经贸活动蓬勃的梳邦再
也，也符合升为市政局资格。“梳邦再也有很多
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(蒲种25曰 

讯）前夫欠债， 

阿窿却找已离婚 

的妻子讨钱，女 

事主喊冤“我也 

是债主！ ” 

46岁的骆金 

莺（教师）与前 

夫吕先生（从事 

信息技术行业） 

婚姻关系12年， 

育有一名儿子， 

两人在今年9月 

正式离婚，自离 

婚上庭见过一次 

面后，就再也没 

有见面和联系。 

骆氏透露， 

前夫在今年3月 

闹失踪，逃跑1 骆金莺（中） 

周之后阿窿开始 起为李燕韵、 

张贴前夫照片， 

从前夫朋友口中得知前夫欠了阿窿约1•万 

2000令吉。 

她相信，除了阿窿，还有其他债主，因 

为前夫3个好友在今年10月到学校找她要 

钱。 

她指前夫有赌博不良嗜好，之前曾向阿 

窿借贷2次，第一次她和家人帮忙还清8 

万令吉，而第二次则是前夫公司伙伴帮忙 

还清16万令吉。 

她今日在公正党梳邦国会议员黄基全和 

雪州行政议员兼金銮区州议员黄思汉的陪 

同下，召开记者会。 

骆氏说，他与前夫的房子在今年7月 

转售，卖房金额全数归前夫，然而她在今 

年8月开始陆续遭阿窿骚扰和威胁，说是 

要四处张贴其头像，甚至到前址泼红漆， 

害得妻儿必须帮新屋主清洗。 

她强调，阿窿别想找她还债，因为她也 

是债主，她曾帮前夫偿还8万令吉的债 
务° 

“我要澄清，我与他一刀两段，是完全 

前夫欠债逾1•万搞失踪 

妇女遭阿窿讨钱喊冤 

希望冤有头债有主，希望阿窿和债主别再骚扰她。左 

黄基全、黄思汉和叶国荣。 

没有关系，他的事情与我无关。” 

“我不知道其前夫下落，没有联络也没 

有见过他，不知道前夫在哪儿，他的死活也 

不知，欠债也不知，别再找我了。我们最后 

一次见面是在离婚上庭时。” 

从前夫友人口中得知，骆氏指前夫之前 

每月有定时还几百令吉，但是8月开始停 

止还钱。 

黄思汉：事主天活在恐惧之中 

黄思汉说，阿窿不断骚扰事主，骆氏每 

天活在恐惧之中，而且她是单亲妈妈，担心 

阿窿在工作地点闹事影响其生活和收入。 

他告诉阿窿，冤有头债有主，事主与前 

夫两人已法定离婚，不再是夫妻，因此请停 

止骚扰事主。 

黄基全认为，联邦政府和警方应该展开 

行动，杜绝阿窿猖獗。 

他补充，尤其是目前整体经济不景气， 

很多人会向阿窿借钱。 

出席者尚有梳邦再也市议会市议员李燕 

韵和叶国荣等。# 
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SUMMARIES
(蒲种25曰 讯）前夫欠债，阿窿却找已离婚的妻子讨钱，女事主喊冤“我也是债主！
”46岁的骆金莺（教师）与前夫吕先生（从事信息技术行业）婚姻关系12年，育有一名儿子，两人在今年9月正式离婚，自
离婚上庭见过一次面后，就再也没有见面和联系。骆氏透露，前夫在今年3月闹失踪，逃跑1
骆金莺（中）周之后阿窿开始
起为李燕韵、张贴前夫照片，从前夫朋友口中得知前夫欠了阿窿约1•万2000令吉。她相信，除了阿窿
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iff 

艺术节闭幕仪式，针对雪州免 

费水计划这么说。 

(赛城、莎阿南25日综合 

讯）雪州政府全面探讨调 

整免费水措施，以决定除 

了 B40低收入群体外， 

是否让廉价屋和甘榜居民 

是否也能享有。 

雪兰莪州务大臣阿米 

鲁丁说，有关探讨预料最 

快于明年1月会有结果， 

并预计免费水机制的定 

案，将于明年3月或4月 

公布。 

米鲁丁说，雪州水供 

rHJ管理公司需要-段时 

间来实行免费水新措施方案， 

州政府目前仍在与雪州水供管 

理公司磋商，包括探讨提出申 

请等特定条件，找出落实这个 

措施的最佳机制。 

他说，州政府也将探讨il: 

B40群体以外，符合特定条件 

的人士享有免费水福利， 

阿米鲁丁也是双溪杜亚州 

议员，他是出席雪州义捐局贫 

寒学子教育援助金发放仪式， 

以及出席大马公务员体育福利 

理事会（MAKSAK Malaysia) 

阿米鲁丁也反驳前大臣丹 

斯里卡立的指控，否认雪州调 

整免费水措施，仅限40%低收 

人群体（B40)可享有的决 

定，与雪州水供管理公司(Air 

Selangor)天价接管雪河公司 

(SPLASH)有关。 

他强调，两者没有直接关 

系，因为上述收购交易没有涉 

及州政府资金，而是通过州政 

府特设的雪州水供管理公司向 

联邦政府借贷融资， 

“因此（免费水措施）并 

不像一些人士所认为的，与接 

管雪河公司有关联。” 

嘲讽卡立不懂计算 

他也嘲讽卡立不懂计算 

(kira)，指对方指责前必须先 

学会算数。 

出席艺术节闭幕仪式的包 

括大马公务员体育福利理事会 

秘书拉丁希迪。 

该理事会有14个联盟团体 

拉丁希迪（后排左三起）和阿米鲁丁与获奖的公务员体育福利 

理事会成员。 

机构，366个来自雪州的官员 

出席这项活动。 

雪州公务员体育福利理事 

会在去年参与多项竞赛活动， 

夺得“参与所有项目”奖项和 

“大马公务员体育福利理事会” 

总冠军。 

阿米鲁丁赞扬该理事会加 

强公务员与社会关系，协助提 

升国家与州行政效率。 

驳斥前大臣卡立指控 

调整免费水觖接® SPLASH 

雪州政府将探讨除了 B40低收入群体外 

居民也能享有免费水措施。（档案照） 

是否让廉价屋和甘榜 

邓章钦：雪水供研究执行 

或产业结构区分受惠者 
雪兰莪州行政议员拿督邓 

章钦说，州政府已指示雪州水 

供管理公司（Air Selangor)全 

权负责探丨寸免费水计划的执行 

方式，或通过产业结构，il: 

B40成为真正主要受惠群体， 

同时放眼明年首季度内或可落 

实。 

“随着州务大臣作出上述 

公布后，就交由雪州水供管理 

公司去拟定落实方案和期限， 

州政府的目标是可在这两个月 

内出炉，以在2019年第一季 

度便能全面执行。” 

若20%有误将纠正 

他表示，州政府相信有多 

个方法可进行分类，小-过，按 

产业结构分配较为简单，毕竟 

B40群体或不会居住高级洋房 

或双层排屋等。 

他小i排除有关方法或不够 

完善及可能川现漏网之鱼等问 

题，但这是个别案例，或需要 

肖行证明等之类，若有20% 

是小i正确的，那么就会纠正 

之 

邓章钦今日出席巴生新镇 

州议员服务中心举办的“有你 

真好”捐血运动后，受询时这 

么说。 

询及州政府调整免费水计 

划的0的，他说，除了是要减 

少州政府负担，也因为一些经 

济好的人向州政府反映，无需 

免费水援助。 

“一些有经济能力的人曾 

反映，首20立方米免费水只 

省10余令吉而巳，他们以开 

明态度要求州政府省却基金 

后，把资源用在其他更有意义 

和经济效益的发展建设。” 

增免费水减B40负担 

另寻方案鼓励省水 
邓章钦强调，州政府调整 

免费水计划，不单单是加和减 

的方案，反之也要求雪州水供 

管理公司提出有效方案，鼓励 

民众节省用水。 

他受询及把首20立方米免 

费水提高到25立方米，会否让 

人民不珍惜水源时，这么说。 

“把免费水从首20立方米 

提高到25立方米，是考量B40 

群体的经济压力需求才所作的 

调整，主要是减轻他们的经济 

负担，至于节省水源，会有其 

他方案。’’ 

他也否认州政府将通过提 

高水费来鼓励人民节省用水， 

因此举最终将增加低收人群体 

的生活压力。 

探讨 廉屋 用户灘 
'-^31 Tit 

•^1 

大臣：除了B40受惠 

Page 1 of 2

26 Nov 2018
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: KL/Selangor • Page: B1
Printed Size: 1542.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 19,396.00 • Item ID: MY0034409317

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
Iff
 艺术节闭幕仪式，针对雪州免
费水计划这么说。(赛城、莎阿南25日综合讯）雪州政府全面探讨调整免费水措施，以决定除了B40低收入群体外，是否
让廉价屋和甘榜居民是否也能享有。雪兰莪州务大臣阿米鲁丁说，有关探讨预料最快于明年1月会有结果，并预计免费水
机制的定案，将于明年3月或4月公布。米鲁丁说，雪州水供rHJ管理公司需要-段时间来实行免费水新措施方案，州政府目
前仍在与雪州水供管理公司磋商，
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梳邦再也是高度城市化及发展蓬勃地方 

请升格为市政厅。（档案照） 

梳邦再也市议会过去数年不断尝试申 

虽未申请巴生有意升格为市 

黄思汉说，巴生市议会也有意升 

格为市，但未正式提出申请，该市议 

会主席也曾和他商讨相关问题。 

他说，巴生在人口、收人及其他 

方面都符合升格为市政厅的资格，惟 

其他的设备都必须同时提升，如缺乏 

大专学府，希望该市议会可从这角度 

来规划未来的发展，以吸引大专学府 

在巴生设立® 

他说，根据巴生庞大人口的消费 

市场及年龄层，有设立大专学府的需 

求，同时其他设备，如道路、运动设 

备等都要提升，才有望升格为市。 

他表示，另一个未来有潜能升格 

的是雪邦市议会，虽然是新兴城市， 

但该区有很多新兴发展，也是吉隆坡 

国际机场所在地，至于加影市议会也 

符合升格的最基木条件。 

1思汉说，上述3个县市议会都符合升格的 

^•资格，州政府将向房屋及地方政府部提出 

申请，预计明年才正式将有关县市议会升格。 

他说，梳邦再也市议会过去数年不断尝试申请 

升格为市政厅，该区是高度城市化及发展蓬勃地 

方，也是经商活动最活跃的市议会〗 

他说，该市议会商业执照申请也是所有地方政 

府之冠，每个月平均有1000个新的商业执照申 

请，而且该区也设有多间大专学府，符合提升为市 

政厅的资格：丨 

黄思汉说，瓜冷县议会及瓜雪县议会过去数个 

月都积极向州政府提出申请升格为市，州政府经过 

考量，研究该两个县议会的未来数年发展后，发现 

巳超出升格为市的资格。 

他说，瓜冷及瓜雪县议会有很多新兴屋业及工 

业发展，相信未来发展一片光明；而这3个地方都 

已准备好，对人民来说是好消息，因为升格后，产 

业价值也会提高。 

须确保市会收入稳定 

此外，他表示升格对这3个县市议会的职员而 

言也是鼓励，让他们能够更加积极处理好民生问 

题，但压力也同样产生，因必须要维持及增强民生 

需求发展，如大t?学府、运动设备、社区的设备 

等。 

他说，升格并非易事，必须确保这些市议会收 

人稳定，会经过州政府和联邦政府的双重审核。 

他也说，雪州尚有2县即沙白县议会和乌雪县 

议会未申请，前者是收人和人口都未达标，尚未符 

合升格的资格，后者虽符合资格，惟最后一次申请 

是在2015年，近期没有向州政府提出申请，此外 

也欠缺大型屋业发展。 

黄思汉 

梳邦再也瓜冷瓜雪 

雪拟細市县议会 
(蒲种25日讯）雪兰莪州政府有意把梳邦再也市议会 掌管地方政府、公共交通和新村发展事务的雪州 

提升为市政厅，以及把瓜冷县议会及瓜雪县议会升格 行政议员黄思汉披露，雪州大臣阿米鲁丁上周五提呈 

为市议会。 雪州财政预算时提及上述事项。 
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SUMMARIES
梳邦再也是高度城市化及发展蓬勃地方
请升格为市政厅。（档案照）梳邦再也市议会过去数年不断尝试申虽未申请巴生有意升格为市黄思汉说，巴生市议会也有
意升格为市，但未正式提出申请，该市议会主席也曾和他商讨相关问题。他说，巴生在人口、收人及其他方面都符合升格
为市政厅的资格，惟其他的设备都必须同时提升，如缺乏大专学府，希望该市议会可从这角度来规划未来的发展，以吸引
大专学府在巴生设立®他说，根据巴生庞大人口的
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拟发放1200万拨款方程式 
张念群建议董总先协商 

(峑株巴辖25日讯）教育部副 

部长张念群指出，全国各独中 

的学生人数小i相同，政府将拟 

定发放1200万令吉拨款的方 

程式，建议董总内部先协商 

后，再与她丨寸论_。 

她透露，槟城及雪州政府 

的拨款方式是让各独中平分， 

但国内独中学生人数差异较 

大，一些小型独中仅有100名 

学生，而大型独中学生则多达 

5000人，因此政府须丨寸论以确 

定各别拨款的数额。 

“政府会与相尖机构讨 

论，最后决定权虽在教育部’ 

但最起码能先行商议，这是希 

盟政府不同的地方。” 

今早张念群为董总主催， 

柔州华校董教联合会主办，峑 

县发展华小工委会承办"2018 

来西亚糾科 

张念群（左起）在陈大锦及郭耀通的陪同下，为“2018年柔州 

华教领袖培训营”主持开幕仪式。 

年柔州华教领袖培训营”主持 

开幕时，发表上述谈话。 

出席者包括董总主席兼柔 

州华校董教联合会主席陈大 

锦、筹委会主席兼峑县发展华 

小工委会主席郭耀通、柔董联 

会署理主席拿督辜金强、副主 

席林福良、总务林青赋、新山 

中华公会会K拿督斯里郑金财 

及柔中华校教师公会主席许金 

爱等。 

陈大锦指出，不久前公布 

的2019年财政预算案，华小 

和国民型国巾各获5000万令 

吉及1500万令吉拨款，独巾 

也破天荒获1200万令吉，令 

人欣慰。 

“这次预算案拨款给独中 

是好的开始，但全国独中每年 

行政开销高达4亿令吉，不敷 

逾4000万令吉，希望未来国 

家财政状况改善后，能增加拨 

款给独中。” 

他说，柔董联会已要求州 

政府为州内每所独巾提供50 

万令吉拨款，希望本月29日 

公布的2019年柔州财政预算 

案能捎来好消息。 
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SUMMARIES
拟发放1200万拨款方程式
张念群建议董总先协商(峑株巴辖25日讯）教育部副部长张念群指出，全国各独中的学生人数小i相同，政府将拟定发放12
00万令吉拨款的方程式，建议董总内部先协商后，再与她丨寸论_。她透露，槟城及雪州政府的拨款方式是让各独中平分
，但国内独中学生人数差异较大，一些小型独中仅有100名学生，而大型独中学生则多达5000人，因此政府须丨寸论以确
定各别拨款的数额。“政府会与相尖机构讨
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邓章钦：政权统一财库宽裕 

雪可发展更多大型项目 
(巴生25日讯） 

拿督邓章钦说， 

雪州行政议员 

中央与雪州政 

权统一让雪州政府财库更宽 

裕，省下小i必要的负担。 

他说，州政府可向巾央要 

求支援大型的发展项目，保留 

50%行政开销和50%发展开销 

的平衡预算案。 

他举例，国阵执政时，中 

央政府拒绝提供雪州政府兴建 

巴生第二大桥的经费，如今类 

似大项目就可顺利向中央申请 

拨款。 

“大型发展项目原木就屈 

于中央政府负担的费用，但碍 

于过去政权小i一，以致州政府 

被迫肖掏腰包，如今政权统 

一，州政府就可省却不必要的 

负担。“ 

他也透露，州政府将尝试 

向中央争取退还巳发展项0的 

资金，比如第三大桥计划，以 

便雪州财库宽裕后可作其他发 

展用途。 

另外，他表示州政府惠民 

政策没减少，只是通过调整重 

叠项目避免浪费，也让更多有 

需要的人受惠，进而减少重复 

领取不同福利的问题。 

捐血运动于今早10时，在 

巴生百利广场举办，放眼取得 

170包献血目标。出席者包括 

巴生市议员黄智荣及严玉梅、 

雪州巴生N45区（A)青年理 

事会主席甘国泰�N45区（C) 

青年理事会主席李凯伟等。 
邓章钦（右三）向捐血者问好。左起为李凯伟与黄智荣；右起严玉梅及甘国泰 
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SUMMARIES
邓章钦：政权统一财库宽裕
雪可发展更多大型项目(巴生25日讯）拿督邓章钦说，雪州行政议员中央与雪州政权统一让雪州政府财库更宽裕，省下小i
必要的负担。他说，州政府可向巾央要求支援大型的发展项目，保留50%行政开销和50%发展开销的平衡预算案。他举例
，国阵执政时，中央政府拒绝提供雪州政府兴建巴生第二大桥的经费，如今类似大项目就可顺利向中央申请拨款。“大型
发展项目原木就屈于中央政府负担的费用，但碍于过
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从昔日的锡矿业小镇，如今高楼耸立，但在大都市 

L著，锦送盛》j3—却jf.藏著被高架公路重重包围下,步人古稀之年的组屋 

纟窟lip吉隆坡1市中心敦拉萨路繁忙路段，有7栋4层楼高的老旧组 

1W自成,至今b有近50年屋龄。这座由雪州发展机构（PKNS)建造 

屋!^共^现立^如今己住进了第4代。这座组屋的位置，就在甘榜荅 

而在组屋的.另一端,则是高耸人云的双塔楼和吉隆坡塔，形成鲜 

经过岁，摧^栋组屋十分老旧和残破，墙壁油漆脱落和布满蜘蛛 

rffiiWSi十「分狭窄；hr有-頭个人并細M，几乎每户人家都在 

走廊围i铁丝i衣物。放眼身后一栋栋雄伟的建筑物，富人区和贫民 

线之隔步城市中的贫民窟的人，又是过著什么样的生活？ 

贫富_线_ • 
赛纽釀黼齒通邏 

报导•锺静雯i摄影•颜泉春i美术•梁肇禾王 

高架路坏绕 

一栋又一栋的高楼大厦，呈现 

大马首都一片欣欣向荣的景象，不 

过，从高处望下，穿梭于都市丛林 

间的高架公路下，却藏著7栋残破老 

旧的组屋。目前，在当地的市民， 

大部分都是巫裔老弱妇孺，还有许 

多单位已廉价出租给外劳居住。 

吉隆坡的贫民窟，是发展商瞄 

准的地段，尽管曾有发展商前来洽 

谈，但最终因大部分住户不接受对 

方的条件而作罢。左下图为金满成 

功（Platinum Victory )发展有限公 

司，曾针对该地段所策划的2016年 

发展图，惟同意搬迁和接受赔偿的 

签约率不达80%以上，最终告吹。 

• 残破没电梯 

由于组屋没有电梯，住 

户只能徒步上下楼梯，而楼 

梯间也没安装灯管，到了夜 

晚一片漆黑，住户们必须小 

心翼翼上下楼。对于行动不 

便的老年人，只能长期呆坐 

在走廊，看看外面的风景。 

不仅如此，楼梯间也十 

分肮脏，阴暗潮湿，且恶臭 

扑鼻，蚊蝇萦绕，四处可见 

流浪猫的踪影。 

老年人留守 

组屋被高架公路包围， 

住在这里的居民就像活在一 

个大鸟笼般，但凡有机会飞 

出去的年轻人，大多数都不 

会再回来。如今，留在这里 

的大多是老年人，还有一些 

无力改变现状的低收入群。 

孩子在傍晚时分，聚 

集在走廊或组屋楼下戏耍。 

部分老年人会聚集在走廊上 

串门子，或抱著孙子坐在走 

廊乘凉，从「阳台」观看外 

景。这里的住户，几乎都互 

相认识，就像一个大家庭。 

許二 HI 
1 f^一 — 

—— 
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挤住小空间 
-间组屋单位约 

300平方尺，具体空间是 

多少？大概是两个停车 

位。走进住家，映入眼 

帘的，只有4面墙、一 

台电视和床，形容为家 

徒四壁也不为过。客厅 

「越空越好」，才能容 

得下整家人。 

每户房子只有一厅 

_房，一厕_厨房，没 

有其他多余的空间。客 

厅是他们的饭厅，也是 

睡房。 

安全性堪忧 
房子年久失修，安 

全性令人担忧。走进厨 

房，只能用简陋和窄小 

来形容，玻璃窗前的台 

桌上只有一个双口煤气 

炉，一^冰箱，还有一 

个架子置放厨具和必需 

品，后门也被杂物所堵 

住。一旦发生火患，后 

果将不堪设想。 

一些居民在组屋楼 

下摆摊做起小生意，经 

营嘛嘛档、汉堡档、蔬 

菜摊、小杂货店等，为 

居民提供小便利。 

Q独有人情味 

或许，在这个我们嫌弃房子小，生活条件差，令人不想久待的地方，却是当地居民最为珍惜 

的家园，有著城市中最缺乏的人情味。 

在老组屋长大的孩子，虽然与城市里的孩子过著截然不同的生活，但依旧快乐成长，眼神也 

充满著光彩和希望。而这些孩子和青年，也是这个城市「贫民窟」的希望，未来或许能为这栋残 

破的组屋找到一线新生机。 
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SUMMARIES
贫富_线_• 赛纽釀黼齒通邏
 从昔日的锡矿业小镇，如今高楼耸立，但在大都市
L著，锦送盛》j3—却jf.藏著被高架公路重重包围下,步人古稀之年的组屋纟窟lip吉隆坡1市中心敦拉萨路繁忙路段，有7栋4
层楼高的老旧组1W自成,至今b有近50年屋龄。这座由雪州发展机构（PKNS)建造屋!^共^现立^如今己住进了第4代。这座
组屋的位置，就在甘榜荅而在组屋的.另一端,则是高耸人云的双塔楼和吉隆坡塔，形
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雪2县ISMi 
鼉快明 

蒲种25日讯雪州 

政府将向中央政府提 

呈正式申请，以升格瓜 

冷、瓜雪县议会成为市 

议会，而梳邦再也市议 

会则提呈为市政厅，预 

计最快明年可正式完成 

升格工作。 

雪州行政议员黄思汉表 

示，州政府将提呈给房屋部审 

核，因此还需要一些时间来完 

成，预计最快明年就可正式升 

格。 

「瓜冷和瓜雪县议会在过 

去几个月内都积极向州政府提 

出升格申请为市议会，州政府 

研究后，鉴定瓜冷和瓜雪县议 

会未来几年的发展已经符合升 

格为市议会。」 

「梳邦再也市议会多年 

来也积极提出申请，梳邦再也 

已经是高度城市化，无论在发 

展计划或经商活动都很蓬勃， 

在经商方面，平均每个月可接 

获10(30个新执照的申请，是雪 

州12个县市议会内最高的纪 

录°」 

他表示，待3个县市议会 

正式升格后’对人民而g是项 

r\ 

擎 
县 

.广，卢业J 
，.、鼓厉 

议会升格后的优势• 
k价格随乏提高• 

g鼓励公务胃更积极的态度处事j 

^TTv 

梳邦再也市议会、瓜雪和瓜冷县议会将在明年升格，成为市政厅和市议会，届时将有助 

于提高当地产业价值，对市民而言是件好消息。 

好消息，随著升格后，当地的 

产业价值会随之提高，对县市 

议会的公务员而言也是一项鼓 

励，让他们可以更积极处理好 

各项问题。 

「各县议会和市议会升格 

后，都必须增强各地的发展， 

包括大专学府、基本设施和社 

区设备等！并需确保其稳定的 

收入。」 

雪州大臣阿米鲁丁在上周 

五公布的预算案中，曾提及升 

格瓜冷和瓜雪县议会，及梳邦 

再也市议会。 

另外’黄思汉表不‘目 

前沙白县议会还未符合资格， 

因为在收入和人口方面皆不达 

标。 

「乌雪县议会近期则没有 

提出升格申请，最后一次是在 

2015年。目前乌雪还没有大型 

发展，然而升格后必须确保有 

稳定的收入，需保持一定的水 

准，反观瓜冷和瓜雪县议会将 

有许多新兴物业和工业发展， 

未来一片光芒。」 

巴生缺大专学府 

他提及，巴生在人口和收 

入等各个方面都符合升格为市 

政厅的资格，而巴生市议会也 

有意愿升格。 

「但我觉得巴生市议会缺 

乏大专学府，我曾与市议会主 

席商量，或许未来的发展可以 

朝著这个方面规划，探讨如何 

吸引大专学府到巴生。」 

「巴生人口和消费市场庞 

大，当地有大专学府的需求， 

同时，市议会也必须做好基本 

设施，包括道路。若上述事项 

都能完成1升格的几率将更加 

局° j 

询及有关雪州尚有哪一个 

市议会具备升格潜能一事，黄 

思汉表示，加影市议会已经符 

合基本资格，尤其是士毛月也 

有很大的发展潜能。 

「随著雪邦市将设有许多 

新兴发展计划，再加上是国际 

机场的所在地，雪邦市议会未 

来的发展亦是一片光明，相信 

未来雪邦的收入将飙升。」 
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SUMMARIES
雪2县ISMi
鼉快明蒲种25日讯雪州政府将向中央政府提呈正式申请，以升格瓜冷、瓜雪县议会成为市议会，而梳邦再也市议会则提呈
为市政厅，预计最快明年可正式完成升格工作。雪州行政议员黄思汉表示，州政府将提呈给房屋部审核，因此还需要一些
时间来完成，预计最快明年就可正式升格。「瓜冷和瓜雪县议会在过去几个月内都积极向州政府提出升格申请为市议会，
州政府研究后，鉴定瓜冷和瓜雪县议会未来几年的发展已经符合升格为
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巴生—« 

庙地2年没动工将收回 

雪州行政议员拿督邓章钦警告，那 

些获得政府拨出庙地的神庙，若在两年 

内不动工或没任何动静，州政府将毫不 

犹豫收回有关庙地，再转拨给真正需要 

庙地的神庙。 

他周六晚出席开封府包公庙，在巴 

生福建会馆举办的第2届筹募建庙基金 

庆祝联欢宴开幕礼时，如是表示。 

他也提醒华人神庙勿随意违建或扩 

建。他说，308大选前建在河边或海边 

保留地的神庙，政府一般会给予通融； 

不过308后，州政府不会容许神庙非法 

占用沿海或河堤地段，即使已扩建或花 

费庞大开销，州政府一样会采取行动， 

拆除非法的部份，以示公正。 

他说，最近有一间神庙不听劝告， 

利用边保留地非法扩建，结果政府被迫 

米取彳"7动。 
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巴生fPlii級鼸彩呈義街縳现 
騰丨集艺术创广煃 ，，，士 v f : r i  巴生251 

意、文化表演、古迹旅游、 

传统文化为一体的「巴生文 

遗节2.0」周日掀开序幕； 

从早到晚的接力活动，吸引 

数千人参与其盛，仿佛时光 

倒流，让昔日繁华的巴生老 

街场-「巴生后街」重见热 

闹气氛！ 

巴生中华总商会冀望通过复 

兴巴生市计划，使巴生市恢复活 

力，变成大马最宜居和可持续发 

展的城市之一，并以其丰富的文 

化遗产为中心，成为最受欢迎的 

旅游景点之_。 

复兴巴生市计划是由巴生中 

华总商会主导，雪兰莪马来商会及 

巴生印度商会协办。同时，邀请拥 

有复兴城市成功经验的Think City 

担任整个计划的技术指导，为这项 

计划制定行动方案与大蓝图，并获 

得巴生市议会的全力支持。 

巴生中华总商会会长丹斯里 

林宽城指出，顾名思义，复兴巴 

生市计划是希望能重振巴生市昔 

曰的繁华景象，为老街注入新的 

活力，以不同的模式和方式，延 

续老街在新时代的历史使命。 

邀友族一同参与 

「老巴生人相信都知道，我 

们现在举办活动的南区老街，以 

及对岸的北市区，过去曾是巴生 

的工商重镇。南区这里曾是主要 

的商业中心，许多老店、百年会 

馆都在此，这里也是肉骨茶的发 

源地，老字号林立。」 

「至于对岸北区，则是重要 

的工业中心，当年是黄梨，树胶 

及木材等原广品的加工所在地‘ 

至今也还保留著黄梨街与黄梨仓 

众嘉宾周日早在慈鸦重翱的巴生后街，为「巴生文遗节2.0」主持开幕仅式。左2起为戴良麟、 

阿南达拉惹、梁德志、谢松坤、林宽城、查尔斯圣地亚哥、杰菲尔诺和黄哲强。 _陈启新_ 

巷等路名。」 

他强调，巴生老街拥有「不 

可复制」的文化遗产价值。因此， 

他们举办文遗节，带领大家走进历 

史，活化老街，讲巴生人的故事， 

更邀请友族共同来探讨如何为巴生 

的文化遗产定位，如何从遗产的保 

护和利用，带动巴生新形态的经济 

发展，为巴生历史文遗区注入可持 

续发展的模式。 

林宽城是在今日致词时，如 

是表示。陪同出席者，还包括巴 

生国会议员查尔斯、「巴生文遗 

节2.0」筹委会主席戴良麟、复兴 

巴生市计划顾问谢松坤、主席刘 

雁红、巴生中华总商会署理会长 

黄哲强、巴生市议员梁德志、掌 

管旅游及文化事务的雪州行政议 

员拿督阿都拉昔助理秘书杰菲尔 

诺以及巴生印度商会秘书阿南达 

拉惹等。 

林宽城强调，巴生文遗节， 

只是复兴巴生市计划的起点。城 

小丑与吉祥物在巴生老街进行街头表演，吸引大人小孩的目 

光，现场气氛欢乐不已。 -炼启新-

辈在这里打拼的情景，或许会对 

巴生老街有不一样的体会。」 

此外，戴良麟表示，这是他 

们第二年举办巴生文遗节，希望 

接下来每年都会举办，成为例常 

活动。预料整天的活动，可吸引 

5000人参与。 

市的更新与复兴工作，需要政府 

的支持，同时也需要民间配合， 

包括提供文史的考究、艺术的美 

化以及文化的创意等来支撑。 

「希望今日前来参与的民 

众，可以放缓脚步，感受老街一 

景一物的氛围与内涵，回想起祖 
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规 
划 
粮 
食 

ttTl 美罗25日讯丨马来 

HT陋菜农鮮主席陈苏 

潮促请霹州仿效雪州政 

府，将种植生产区域规 

划成为粮食生产特区， 

好让农友能持续发展农 
业° 

I I I  他以雪州乌鲁音 

川为例，该处上百户的菜 

农在2005年因房屋发展 

而被逼迁，但经过多番 

抗议后，雪州政府考量 

到一旦失去该蔬菜种植 

区，吉隆坡的蔬菜供应 

及价格将受到影响，最 

终决定保留该种植区。 

至于瓜拉美金， 

他认为，当地向来以种 

植芒果、水翁、香蕉、 

1+ 番石榴、沙葛及其他蔬 

3^ 菜类等闻名，而蔬菜及 

水果主要供应到全国各 

地，所以情况也一样。 

有鉴于此，他促请 

霹州政府仿效雪州政府，保留瓜 

拉美金为永久蔬果种植区，好让 

当地农友安心及永续地进行务农 

活动。 

「若州政府愿意聆听此忠 

告，对霹雳州人民而言绝对是一 

大福祉，并可让人民日后享用更 

新鲜及廉价的蔬果。」 

同时，他指霹州种植业一旦 

获得州政府支持，不仅能为霹州带 

来可观的收入，也能让霹州人民减 

少对外国或外州蔬果的依赖。 

区 
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D 残破没电梯 

由于组屋没有电梯，住 

户只能徒步上下楼梯，而楼 

梯间也没安装灯管，到了夜 

晚一片漆黑，住户们必须小 

心翼翼上下楼。对子行动不 

便的老年人，只能长期呆坐 

在走廊，看看外面的风景。 

不仅如此，楼梯间也十 

分肮脏，阴暗潮湿，且恶臭 

扑鼻，蚊蝇萦绕，四处可见 

流浪猫的踪影。 

Q老年人留守 

组屋被高架公路包围， 

住在这里的居民就像活在一 

个大鸟笼般，但凡有机会飞 

出去的年轻人，大多数都不 

会再回来。如今，留在这里 

的大多是老年人，还有一些 

无力改变现状的低收入群。 

孩子在傍晚时分，聚 

集在走廊或组屋楼下戏耍。 

部分老年人会聚集在走廊上 

串门子，或抱著孙子坐在走 

廊乘凉，从「阳台」观看外 

景。这里的住户，几乎都互 

相认识，就像一个大家庭。 

高架路环绕 

一栋又一栋的高楼大厦，呈现 

大马首都一片欣欣向荣的景象，不 

过，从高处望下，穿梭于都市丛林 

间的高架公路下，却藏著7栋残破老 

旧的组屋。目前，在当地的市民， 

大部分都是巫裔老弱妇孺，还有许 

多单位已廉价出租给外劳居住。 

吉隆坡的贫民窟，是发展商瞄 

准的地段，尽管曾有发展商前来洽 

谈，但最终因大部分住户不接受对 

方的条件而作罢。左下图为金满成 

功(Platinum Victory)发展有限公 

司，曾针对该地段所策划的2016年 

发展图，惟同意搬迁和接受赔偿的 

签约率不达802以上，最终告吹。 

周 |_| 强 |挡 

貧富一線隔 

1 马来西亚首都吉g坡！I从昔日的锡矿业小镇，如今高楼耸立，但在大都市 

f鲜帛盛sj.gilTa?隐藏著被高架公路重重包围下，步人古稀之年的组屋 

坡•市中心敦拉萨路繁忙路段，有7栋4层楼高的老旧组 

已有近50年屋龄。这座由雪州发展机构（PKNS)建造 

„.,-- ̂Sg27olr单彳$如今已住进了第4代。这座组屋的位置，就在甘榜答 

而,§~组屋的另一端，则是高耸人云的双塔楼和吉隆坡塔，形成鲜 

经过摧残^栋组屋十分老旧和残破，墙壁油漆脱落和布满蜘蛛 

「丝走廊概R有-S两个人并li的宽度，几乎每户人家都在 

！liiS丨设置铁丝来if衣物。放眼身后一栋栋雄伟的建筑物，富人区和贫民 

区，隔。.•住市中的贫民窟的人，又是过著什么样的生活？ 

挤住小空间 
一间组屋单位约 

300平方尺，具体空间是 

多少？大概是两个停车 

位。走进住家，映入眼 
帘的，只有4面墙、一 

台电视和床，形容为家 

徒四壁也不为过。客厅 

「越空越好」，才能容 

得下整家人。 

每户房子只有一厅 

一房，一厕一厨房，没 

有其他多余的空间。客 

厅是他们的饭厅，也是 

睡房。 

安全性堪忧 
房子年久失修，安 

全性令人担忧。走进厨 

房，只能用简陋和窄小 

来形容，玻璃窗前的台 

桌上只有一个双口煤气 

炉，一个冰箱，还有一 

个架子罝放厨具和必需 

品，后门也被杂物所堵 

住。一旦发生火患，后 

果将不堪设想。 

一些居民在组屋楼 

下摆摊做起小生意，经 

营嘛嘛档、汉堡档、蔬 

菜摊、小杂货店等，为 

居民提供小便利。 

Q独有人惰味 

或许，在这个我们嫌弃房子小，生活条件差，令人不想久待的地方，却是当地居民最为珍惜 

的家园，有著城市中最缺乏的人情味。 

在老组屋长大的孩子，虽然与城市里的孩子过著截然不同的生活，但依旧快乐成长，眼神也 

充满著光彩和希望。而这些孩子和青年，也是这个城市「贫民窟」的希望，未来或许能为这栋残 

破的组屋找到一线新生机。 

I 
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SUMMARIES
D残破没电梯由于组屋没有电梯，住户只能徒步上下楼梯，而楼梯间也没安装灯管，到了夜晚一片漆黑，住户们必须小心
翼翼上下楼。对子行动不便的老年人，只能长期呆坐在走廊，看看外面的风景。不仅如此，楼梯间也十分肮脏，阴暗潮湿
，且恶臭扑鼻，蚊蝇萦绕，四处可见流浪猫的踪影。Q老年人留守组屋被高架公路包围，住在这里的居民就像活在一个大
鸟笼般，但凡有机会飞出去的年轻人，大多数都不会再回来。如今，留在这里的大多是老年
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黃思漢：將向房地部提申請 

(蒲种25日讯）雪州大臣阿 

米鲁丁在上周五提呈的雪州财政 

预算中提及，州政府有意将梳邦 

再也市议会提升为市政厅，以及 

2个县议会，即瓜冷县议会及瓜 

雪县议会升格为市议会。 

早前《大都会》社区报独家报 

道，随着雪州发展-•日千里，瓜冷县 

议会及瓜雪县议会有望升格为市，如 

今州政府已亮起绿灯，接下来将在联 

邦政府的房屋及地方政府部寻求通 

过 

梳邦再也市會 

商業活動蓬勃 
•管雪州地方政府、公共交 

‘通及新村发展事务的行政 

议员黄思汉今日向媒体指出，这3个 

县市议会都符合升格的资格，州政 

府将向房屋及地方政府部提出正式 

申请，预计明年才正式将有关县市 

议会升格。 

他透露，梳邦再也市议会在过 

去数年，都不断尝试申请升格为市 

政厅。该区是属于高度城市化及发 

展蓬勃地方，也是经商活动最活跃 

的市议会，符合提升为市政厅的资 

格0 

他说，该市议会的商业执照申 

请也是所有地方政府之冠，每个月 

平均有1000个新的商业执照申请， 

而且该区也设有多所的大专学府。 

瓜冷及瓜雪縣 

多新屋業及工業 

•黄思汉：雪州政 

府将向房屋及地方 

政府部提出申请， 

将梳邦再也市议会 

提升为市政厅，以 

及瓜冷县议会与瓜 

雪县议会升格为市 

议会。 

頁1 
思汉表示，瓜冷县议会及瓜 

雪县议会在过去数个月都积 

极向州政府提出申请升格为市，州政 

府经过考量，在研究该两个县议会的 

未来数年发展后，发现已超出升格为 

市的资格。 

“瓜冷及瓜雪县议会都有许多新 

兴的屋业及工业发展，相信未来发展 

力，因在升格后，必须要维持及增强 

他们的民生需求发展，如大专学府、 

运动设备及社区的设备等。” 

他表示，在升格后，必须确保这 

些市议会的收入是稳定，毕竟升格是 

件不容易的事，会经过州政府和联邦 

政府的双重审核。 

-片光明 沙白乌雪未符资格 
他指出，这3个地方都已准备好， 

对人民来说是-个好消息，因为在升 

格后，产业价值也会跟着提高，该区 

的产业会有更好的价值。 

“这对这3个县市议会的职员来 

说，也是一个鼓励，让他们能够更加 

积极处理好民生问题，但同时也是压 

他指出，雪州尚有两个县议会， 

即沙白县议会因收入及人口都未达 

标，因此尚未符合升格的资格，而乌 

雪县议会则是符合资格，惟最后_次 

的申请是在2015年，近期没有向州政 

府提出申请，乌雪目前尚欠缺大型的 

屋业发展。 

巴生市會也有意升格 

番1 

頁: 
思汉表示，巴生市议会也有意升格为市，但未正 

式提出申请，该市议会主席也曾与他商讨相关问 

他说，巴生在人口、收人及其他方面都符合升格为市 

政厅的资格，惟其他的设备都必须同时提升。 

他指出，巴生缺乏大专学府，他希望该市议会未来 

的发展或可从这个角度来规划，以吸引大专学府在巴生设 

立。 

他也说，根据巴生庞大人口的消费市场及年龄层，有 

设立大专学府的需求，同时其他设备，如道路、运动设备 

等都要•并提升，才有望升格为市。 

他表示，另•个未来有潜能升格的是雪邦市议会，虽 

然是新兴城市，但很多新兴发展都在该区，也是吉隆坡国 

际机场所在地，未来发展也非常明朗，而加影市议会也符 

合升格的最基本资格。 
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黃思漢：將向房地部提申請
(蒲种25日讯）雪州大臣阿米鲁丁在上周五提呈的雪州财政预算中提及，州政府有意将梳邦再也市议会提升为市政厅，以
及2个县议会，即瓜冷县议会及瓜雪县议会升格为市议会。早前《大都会》社区报独家报道，随着雪州发展-•日千里，瓜
冷县议会及瓜雪县议会有望升格为市，如今州政府已亮起绿灯，接下来将在联邦政府的房屋及地方政府部寻求通过梳邦再
也市會商業活動蓬勃•管雪州地方政府、公共交‘通及新
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祖莱达 

(左三）展 
示“漂亮的 

盒子”中的 

卫生用品。 

左一是林诗 

勘，右二；4 

是陈玲娜和 

黄丽琳。 

不且^4^?^ —‘——，一>~, •邏 

提高B4Q齒生列&區政 
(八打灵再也25日讯）房屋及地 

方政府部长祖莱达说，作为解决地方 

社区发展课题的参考——“国家社区 

政策”，将于今年12月10 R和11日举 

行全国地方县市议员大会期间，由首 

相敦马哈迪主持推介礼。 

她说，该政策原有8个集群 

(cluster)，包括硬体、学术、安全、 

教育等，惟该部将会把提高组屋居 

民，尤其是低收人群体B40的个人卫生 

列为第9个集群。 

她说，该政策拟定了相关部门及 

机构所要落实的指南、行动蓝图及项 

目计划，以打造文明社会。 

该部希望通过这政策，打造•个 

依据人民心智及自行管理生活与环境 

方式的先进国。 

她今日为英迪国际大学与学院 

为有需要的青少年推行的“漂亮的盒 

子”（Kotak Cantik )计划主持推介礼 

后，接受访问时说，该政策是由房地 

部的副秘书长（政策）黄丽琳主导。 

明年1月到大學巡迴介紹 

祖 莱达说，该部准备于明年1 

L月开始到全国的国立和私立 

大学巡回，介绍国家社区政策。 

她指出，该部将会把英迪国际大 

学与学院作为模范，鼓励其他的大学 

仿效，借此培养大学生的社工文化， 

希望他们成为具有爱心的领袖，这样 

-来，我国才能有永续的社区。 

提到把加强个人卫生纳入国家社 

区政策中的问题，她解释，照顾个人 

卫生的意识是很重要的。 

"-些日用品，如洗发水和护发 

素、剃须刀、卫生巾等对我们是很稀 

松平常的东西，但对B40群体而言可 

能是奢侈品，我本身有做过调査，_ -

些来自低收人家庭的少女买不起卫生 
巾° ” 

她赞扬“漂亮的盒子”计划在赋 

予社区权力的同时，也帮助提高少男 

少女的自信心，因为清洁的仪容有助 

于为个人自信心加分。 

45名来自英迪国际学院的学生联 

合起来发动筹款，于今日把装有许多 

卫生用品的“漂亮盒子”分发给梳邦 

谷人民组屋低收入家庭的约600名年龄 

介于13至17岁的青少年。 

这是该学院第二次推出此计划， 

今年分发的“漂亮盒子”数量比去年 

增加几乎一倍。 

出席者包括八打灵再也国会议 

员玛丽亚陈、斯里士迪亚州议员哈里 

米、梳邦英迪国际学院行政总裁林诗 

韵博士，以及英迪国际大学与学院首 

席营运员陈玲娜。 
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SUMMARIES
祖莱达 (左三）展示“漂亮的盒子”中的卫生用品。左一是林诗勘，右二；4是陈玲娜和黄丽琳。不且^4^?^ —‘——，一)~,
•邏提高B4Q齒生列&區政(八打灵再也25日讯）房屋及地方政府部长祖莱达说，作为解决地方社区发展课题的参考——“国
家社区政策”，将于今年12月10
R和11日举行全国地方县市议员大会期间，由首相敦马哈迪主持推介礼。她说，该政策原有8个集群(cluster)，包
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^辑：彭佩雯/陈晓萍 

__ 

雪行動黨改選 

國内I 05 

潘儉偉： 

不尋求連任 

霣霣星任雪主應 
莊敏 

(八打灵再也25日 

讯）雪州行动党主席潘 

俭伟证实，他不会在来 

临的雪州行动党党选中 

寻求连任，将正式卸下 

州主席职。 

他推荐现任的署理主 

席哥宾星接任这个职位。 

潘俭伟接受星洲日报 

访问时，证实自己不会连任 

雪州行动党主席 

雪州行动党代表大会 

订于12月9日举行，届时也 

会同步进行改选。本次改选 

之所以颇具看头，是因为雪 

州行动党基层希望在这次改 

选中让雪州行动党“改朝换 

代”，撤换以潘俭伟为首的 
“精英派”，让“草根派” 

上位 

也是白沙罗区国会议 

员的潘俭伟，目前是财政部 

长林冠英的政治秘书。 

不过，随着潘俭伟宣 

布不会连任州主席，相信这 
股“反风”将得以缓解。而 

如今宵拜通讯及多媒体部长 

的哥宾星向来不受争议，相 

信基层都能接受。 

询及潘俭伟怎么看待 

草根派所推荐的州财政兼雪 

州行政议员黄思汉，以及州 

秘书欧阳捍华，潘俭伟表示 

自己推荐及支持的人选是哥 

宾星 

“我已经表明，我会 

推荐哥宾星接任。” 

45人竞选州委 

据了解，基层对潘俭 

伟的不满累积已久，包括全 

国大选委派部分新人上阵、 

无拉港补选原本属意空降天 

兵，让毫无经验及不曾在选 

区服务的新闻主播上阵，另 

外在委任村长、市议员的遴 

选过程忽视基层议员等。 

根据星洲R报掌握的 

消息，这次的雪州行动党改 

选共有45人竞选州委。 

行动党州选举采复选 

制，即获得最高票的15名州 

委组成雪州行动党的新领导 

层，再由这15人提名及投票 

选出高职，组成新的州领导 

報道 
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SUMMARIES
^辑：彭佩雯/陈晓萍 __雪行動黨改選國内I
05潘儉偉：不尋求連任霣霣星任雪主應莊敏(八打灵再也25日讯）雪州行动党主席潘俭伟证实，他不会在来临的雪州行动
党党选中寻求连任，将正式卸下州主席职。他推荐现任的署理主席哥宾星接任这个职位。潘俭伟接受星洲日报访问时，证
实自己不会连任雪州行动党主席雪州行动党代表大会订于12月9日举行，届时也会同步进行改选。本次改选之所以颇具看
头，是因为雪州行动党基层希望
DAP Selangor chairman Tony Pua confirmed that he would not request to serve for another term on the upcoming DAP
Selangor party election as he would officially step down from the position as state chairman. He recommended DAP
deputy chairman Gobind Singh Deo for the position.
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林秋雅：創造有利商業平台 

歡迎加天海齒總商會 

(沙亚南25日讯）马来西亚海南总商会总会长拿督 

林秋雅说，该总商会的成立目的主要是集中力量，为海 

南籍企业家提供商机、合作与交流的平台。 

她说，该会将加强海南族群的经济实力，给海南人 

创造更有利的商业平台，欢迎海南籍的企业家加人海南 

总商会。 

也是马来西亚海南会馆联合会总会长的林秋雅， 

昨日下午在马来西亚海南跨国投资及文化交流会上致词 

时，这样指出。 

她说，上述交流会讲座会乃海南联会85周年庆典重 

点活动之一，广邀海内外商会领导及文化界人士参与 

在沙亚南阿卡贝拉酒店举行的交流会，邀请3名主 

讲嘉宾，包括中国（海南）改革发展研究院中心副主任 

甘露及太平洋区中小型工商论坛主席团成员符策勤，文 

化讲座则由芙蓉中华中学校长蔡亲炀主讲 

海南总商会首办讲座 

甘露：海南自贸港具优势 

主讲人甘露给在场嘉宾讲解建设中国特色自由贸易 

港的新使命、新机遇、新突破时表示，海南具有建设自 

林秋雅（右二）与陈健娇（左二）颁发纪念品给主讲人 

甘露。左一是王堵签；右一"是那福盛。 

林秋雅指出，马来西亚海南总商会于今年1月获社 

团注册局批准成立，除了6月份组织商务团到海南岛进行 

考察，这是首次举办讲座活动。 

她说，上述招商引资的双向交流平台让与会者加深 

认识海南及马来西亚，增强投资信心，关注投资领域和 

投资项 

她说，大马首次迎来政党轮替，我国华文教育发展 

也将面临新的挑战，华文教育是华社重要而不可分割的 

一部分，除了中国两岸三地外，唯一存有华文教育体系 

的国家，亦是马来西亚教育中的特色。 

出席者有中国海南省委统筹部副部长陈健娇、马来 

西亚海南商会副总会长王塘荃、马来西亚海南会馆联合 

会副总会长拿督邢福盛及巴生市议员陈如坚等。 

由贸易港的独特优势，因海南岛四面环海，无须进行“二线” 

专门隔离设施建设，有条件实行“一线开放，二线管严”的监 

管制度。 

她说，海南岛是连接东北亚和东南亚的区域中心，特别是 

海南授权管辖海南200万平方公里海域，是往来两大洋和两大 

洲的必经之地，同时对全国经济影响较小 

她说，以服务贸易创新发展为主导，形成海南自贸港的鲜 

明特点和突出优势，海南完全有条件在服务业市场开放和服务 

贸易创新上推出重大措举，形成独特优势 

“2017年，海南服务业占比为55.7%，高出全国平均水平 

4.1%，海南服务业对经济增长的贡献率为79.5%，高出全国平 

均水平20.7%，因此海南发展服务贸易潜力巨大” 

符策勤：大马未达到工业4.0 

主讲人符策勤说，依照大马的工业发展，离工业4.0仍有一 

段距离，因为工业与工程还没有达到自动化与电脑化就无法称 

之为工业4.0 

他说，工业4.0是指利用物联信息系统，将生产中的供应、 

制造、销售信息数据化、智慧化，最后达到快速、有效、个人 

化的产品供应。 

“我非常赞同拥抱工业4.0，但不鼓励大家人云亦云地再盲 

目谈论它，而必须要了解工业4.0—些可及的环节，比如人工智 

能或互联网、大数据及云计算等。” 
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SUMMARIES
林秋雅：創造有利商業平台
歡迎加天海齒總商會(沙亚南25日讯）马来西亚海南总商会总会长拿督林秋雅说，该总商会的成立目的主要是集中力量，
为海南籍企业家提供商机、合作与交流的平台。她说，该会将加强海南族群的经济实力，给海南人创造更有利的商业平台
，欢迎海南籍的企业家加人海南总商会。也是马来西亚海南会馆联合会总会长的林秋雅，昨日下午在马来西亚海南跨国投
资及文化交流会上致词时，这样指出。她说，上述交流会讲
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森美兰酒商公会全体理事和嘉宾在台上敬酒。左五为余光荣；左十起为徐良标、谢兆衡及颜子霖。 

(晏斗25日讯）雪州士拉央市 

议会从明年开始对申请更新酒牌实 

行新条例，规定售酒的商家申请更 

新酒牌前，必须另缴1万令吉抵押 

金，马来西亚联合邦酒商公会联合 

总会总务徐良标担心这是投石问路 

的行动，若商家没有反对，恐怕将 

会在全国实行相同的条例，导致全 

国同业也受到影响。 

他认为是不合理之举，希望市议会 

体恤商家，撤销这项新条例，以避免加 

重商家的负担。 

也是雪隆华人酒商公会总务的徐良 

标说，雪隆华人酒商公会要求和市议会 

对话，寻求双赢方案。 

徐良标代表大马联合邦酒商公会联 

合总会，出席森美兰酒商公会庆祝56周 

年会庆联欢晚宴，在会上致词时如是而 

他说，不久前，国内发生饮私酒中 

毒身亡事件，经警方调查后，发现是有 

不法之徒为了谋利，草菅人命，私制含 

甲醇极高的毒酒，再卖给贪图廉价的酒 

徒而酿祸。 

他指出，虽然调查报告还了同业清 

白，但当局在调查过程中，也让同业无 

端端卷人风波，蒙受难于弥补的损失。 

新措施打击考虑转行 

说 

森美兰酒商公会主席颜子霖致词时 

酒商的生意越来越难做，部分同行 

因承受不了重重打击和无形的压力，考 

虑转行或停止营业.*• 

他说，除了要面对税务及酒牌费一 

再调整，酒类售卖容量及摆卖地点受到 

限制，加上购买酒类的消费者从18岁提 

高至21岁，以致商家的生意额下滑，影 

响盈利。 

他说，酒商同业在政府税收方面有 

-定的贡献，因此希望新政府理解酒商 

的困境，别动辄实行新措施，打击酒商 

业S 

筹委会主席余光荣也致词感谢赴会 

者。出席的嘉宾有该会法律顾问萧开文 

与苏林邦、顾问谢兆衡、梁录初、何赞 

嵩及森美兰中医中药联合会会长梁裕发 

等。 

雪士拉央更新酒牌實行新條例 

酒商公會：需1萬不合理 
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J^l森美兰酒商公会全体理事和嘉宾在台上敬酒。左五为余光荣；左十起为徐良标、谢兆衡及颜子霖。(晏斗25日讯）雪州
士拉央市议会从明年开始对申请更新酒牌实行新条例，规定售酒的商家申请更新酒牌前，必须另缴1万令吉抵押金，马来
西亚联合邦酒商公会联合总会总务徐良标担心这是投石问路的行动，若商家没有反对，恐怕将会在全国实行相同的条例，
导致全国同
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(赛城25日讯）雪州大臣阿米 

鲁丁预计，调整后的免费水机制定 

案将于明年3或4月公布 

他说，州政府目前正积极与雪 

州水务管理公司(Air Selangor )进 

行磋商，以探讨提出申请等特定机 

制，并找出落实这个措施的最佳方 

案。 

阿米鲁丁今早出席雪州义捐局 

贫寒学子教育援助金发放仪式后表 

示，州政府也将探讨让B40群体以 

外符合特定条件的人士，继续享有 

免费水福利。 

他今日也反驳前大臣丹斯 

里卡立的指控，并否认仅限B40 
群体享有免费水的决定与雪州水 

务管理公司以天价接管雪河公司 

(SPLASH )有关。 

他强调，两者没有直接关系， 

因为上述收购交易没有涉及州政府 

资金，而是通过州政府特设的雪州 

水务管理公司向联邦政府借贷融 
资。 

“因此（免费水计划）并不像 

部分人士所认为的，与接管雪河公 
司有关联。” 

雪大臣：與水務局磋商中 

免費水機制明年公布 
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SUMMARIES
(赛城25日讯）雪州大臣阿米
鲁丁预计，调整后的免费水机制定案将于明年3或4月公布他说，州政府目前正积极与雪州水务管理公司(Air Selangor
)进行磋商，以探讨提出申请等特定机制，并找出落实这个措施的最佳方案。阿米鲁丁今早出席雪州义捐局贫寒学子教育
援助金发放仪式后表示，州政府也将探讨让B40群体以外符合特定条件的人士，继续享有免费水福利。他今日也反驳前大
臣丹斯里卡立的指控，并否认仅限B
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指打“悲情牌”尋求中選州委 

莊舜婦潘儉偉退位基層不買賜 
(八打灵再也25日讯）雪州行动党主 

席潘俭伟的退位让贤，无法平息雪州行动党 

基层的不满，认为他是打以退为进的“悲情 
牌”策略。 

来自雪州行动党基层的消息，基层不买 

潘俭伟退位让贤的账，认为只要他一旦中选 

州委，将有可能重掌雪州。 

他们认为，让位给州署理主席哥宾星， 

是潘俭伟寻求中选州委的策略。 

“只要他成为15人的州委之-，就很大 

可能还是会被推举为州主席。当然，若他未 

能中选中委，将会以受委州身分进人雪州行 

动党，惟届时他就不能成为主席。” 

与邓章钦、黄瑞林及刘天球派系结盟。 

基层属意的人选是一名中立的领袖， 

并强调“党政分家”，他们担心若是公务繁 

忙的通讯与多媒体部长哥宾星掌管雪州行动 

党，将会两头不到岸，无法专注党务。 

基层向本报指出，既然潘俭伟已经选择 

退位，为何又要指定州主席人选？ 

哥宾星在雪州行动党并没有明确的派系 

之分，并且带着已故党主席卡巴星之子的光 

环，他要在党选屮高票中选州委，是轻易之 

事。 

基层属意黄瑞林担任州主席 

潘俭伟召见州领袖商新阵容 

据可靠消息透露，潘俭伟已召见数名行 

动党州领袖，并商谈至深夜，以重新部署新 

届阵容。 

消息也称，雪州行动党3名“元老”， 

即雪州行政议员兼州副主席邓章钦、雪州议 

长兼州宣传秘书黄瑞林及双溪比力州议员兼 

州委刘天球，3派系破天荒携手合作，以扳 
倒“共同的敌人”潘俭伟。 

另一派系的州秘书欧阳捍华目前未正式 

表态，但不排除其派系基层因反对潘俭伟而 

基层推荐的州主席人选之中，除了雪州 

行政议员兼州财政黄思汉、欧阳捍华及刘天 

球之外，还有黄瑞林。 

据了解，黄思汉对于出任州主席意愿并 

不大，目前他也正忙于州政府公务。 

基层普遍上认为，担任雪州议长的黄 

瑞林更适合担任州主席，认为他为人亲切友 

善，具备调解纠纷的能力。 

“我们希望选出-名可以专注处理党 

务，关心基层的州主席，毕竟如今希盟已经 

执政，党政必须分开，联邦政府或州政府的 

行政者均不适合出任州主席。” 

報道 
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SUMMARIES
指打“悲情牌”尋求中選州委
莊舜婦潘儉偉退位基層不買賜(八打灵再也25日讯）雪州行动党主席潘俭伟的退位让贤，无法平息雪州行动党基层的不满
，认为他是打以退为进的“悲情牌”策略。来自雪州行动党基层的消息，基层不买潘俭伟退位让贤的账，认为只要他一旦中
选州委，将有可能重掌雪州。他们认为，让位给州署理主席哥宾星，是潘俭伟寻求中选州委的策略。“只要他成为15人的
州委之-，就很大可能还是会被推举为州主席。当然
DAP Selangor chairman Tony Pua`s decision to step down from the position is still unable to appease the discontent of
DAP grassroot members as they took his move as playing the pity card. According to thye source from DAP grassroots,
the members don`t buy Tony Pua`s words to step down from the seat as they believed that Tony might gain control of
Selangor again once he is selected for the state seat.
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巴生臨終關懷中心慈善宴 

THONG THYR SIANG GROUP 
555^ ： l:;•棚20XS 

in aid ： O^PJCJT KLANC 
，更二 - . 向泰祥供团 

24^11 • 2010 

成功籌獲200萬經費 

，熊茂禄（前排左 

起）、李姐騎、林 

福山、林培添、谢 

松坤、林时德、许 

贵珠及林培坤带领 

众嘉宾进行鸣锣仪 
式。 

(巴生25日讯）巴 

生临终关怀中心“因为 

我们在乎”（ Because 
We Care )千人慈善晚 

宴，成功筹获200万令 

吉0 

这项爱心活动由同泰祥 

有限公司荣誉赞助，《中国 

报》和巴生临终关怀中心联 

办，协办单位为巴生港口御 

善阁大酒家。 

活动原筹获约188万令 

吉，随后在大马福联会总会 

长丹斯里林福山夫人潘斯里 

王瑞芳、同泰祥有限公司董 

事经理林培坤夫人巫丽漫--

同献唱后，即场筹获12万令 

吉，包括林培坤额外再捐赠 

的6万令吉。 

林培坤： 

每年开销须50万 

“由于聘请更多医疗 

人员与更妥善照顾病患需要 

庞大的费用，所以我们发动 

社会群众筹募更大笔的经 

费。 

他说，该中心向来提供 

免费服务与医药，每年估计 

要50万令吉的经费，这是--

笔不小的开销，希望社会团 

体与商家能够制度化地每年 

拨款资助这所中心。 

在场者包括同泰祥有限 

公司董事主席林培添、巴生 

临终关怀中心主席熊茂禄、 

富贵集团创办人兼执行主席 

丹斯里邝汉光代表拿汀李姐 

觭、巴生滨华中学董事长谢 

松坤、光华独中董事长谢琏 

苞夫人许贵珠、副董事长拿 

督黄福美及筹委会主席林时 

德等。 

•巴生临终关怀中心“因为我们在乎”千人慈善晚宴成功 

筹获200万令吉。左起为林培坤、林培添、林时德及熊茂 

禄。 

林福山：LBS捐10萬拋磚引玉 

大会主席林培坤在致 

词时表示，巴生临终关怀中 

心是非政府组织和非营利团 

体，默默为巴生与周边地区 

有需要的人士提供安宁疗 

护，免费为癌症病患和家属 

服务。 

他说，这间中心过去只 

是在单层排屋运作，所幸数 

年前获得雪州政府拨出一块 

地段，重新建设中心；当时 

同泰祥有限公司也捐了 23万 

令吉资助兴建这间中心 

林? 丨山表示，林木生集团（LBS)为履行 

社会企业责任，愿意为社会上的弱势群 

•王瑞芳（左起）与巫丽漫为“因为 

我们在乎”千人慈善晚宴献唱，现场 

筹获12万令吉。 

体提供援助，因此林木生集团基金会决定献捐10 

万令吉给巴生临终关怀中心 

他说，林木生集团基金会成立的n的涵盖四 

大方向，即改善教育、建设社区、支持环保及提 

升保健。 

他说，巴生临终关怀中心今年开设新的安宁 

疗护中心，不仅提供家庭护理服务，也提供教育 

课程、提升社区人士，以及医学界对安宁疗护的 

认知 

“不过，这些都需要资金来维持，因此希望 

林木生集团的捐献能够达到抛砖引玉的作用，号 

召更多人加人阵列，-起为临终关怀中心献出--
分力量。” 
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04 

婦女遭前夫債主恐^ 
出示離婚證書盼勿再騷擾 

(蒲种25日讯）一名华 

裔妇女因前夫欠下大耳窿大 

笔债务，而招致大耳窿上门 

追债，被波红漆及恐吓，迫 

使她只得出示离婚证书，希 

望大耳窿放过她与孩子《 

事主骆金莺（46岁）是学校 

才艺班的粘土老师她与前夫吕 

先生(48岁，从事科技业）结婚 

12年，育有一名19岁孩子，自今 

年3月前夫失踪后，接获大H：窿电 

话及上门恐吓，才得知前夫欠下 

大耳窿10万令吉。 

骆金莺今早在雪州行政议员 

黄思汉的陪同下，召开新闻发布 

会，强调她与前夫已办理离婚手 

续，并呼吁前夫的所有债主不要 

再来骚扰她。 

她表示，她和前夫是在9月6 

月申请离婚，并在10月11日于法 

庭上判决，大耳窿是在他们离婚 

后的10月杪开始骚扰她 
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收債勿騷擾無辜人士 

也 
是行动党金銮州 他要告诉大耳窿，收债也要找对的 

•议员的黄思汉指欠债人，不要骚扰无辜人十，更何况事主 

出，大耳窿的骚扰让事主活在恐惧之中，已经与前夫正式离婚，双方不再是夫妻， 

对方已是单亲妈妈，大耳窿却到其工作地这笔钱是由前夫所借，大耳窿应找前夫讨 

点骚扰，这会影响她的生活和收入。 债，应停止骚扰事主。 

•骆金莺（中）在黄思汉（右二）及 

黄基全（左二）陪同下召开新闻发 

布，强调她与前夫已正式离婚，希望 

大耳窿不要再骚扰她，左一为李燕韵 

及右一为叶国荣。 

曾助前夫償還8萬欠款 

骆 

餐 事主可尋求警方協助 
/义正党梳邦国会 

i 

金莺指出，她曾在去年10月协 

助前夫偿还8万令吉欠款，之后 

阿窿揚言到上班地點貼照片 

骆 
她本身不认识 •金莺指出 

-这些大耳窿，在前夫3月失 

踪后才得知对方借了大耳窿。大耳窿 

除了致电恐吓，也找到她目前居住地 

方，更扬言要到她上班地点张贴照 

片，指她是老千。 

她说，前夫目前下落不明，而 

他们买卖房子和办理离婚手续都是透 

过律师联络，分开前往律师行。两人 

为了打离婚官司，在法庭上见上一次 

面。 

她表示，前夫是基于卖房子的 

钱都归于他，才同意签字离婚，但房 

子在7月出售后，大耳窿却在8月前往 

泼红漆，让新屋主成为无辜的受害 

者。 

在今年1月，前夫的公司也代偿还16万令 

吉欠款，条件是前夫必须离开公司 

之后，她发现前夫出轨，在前夫证 

实后，她觉得没有必要再为前夫偿还欠 

款她指出，由于前夫私自动用逾8万令 

吉的联名户头款项，所以她也是债主之 

议员黄基全指 

出，若事主再继续遭大耳窿的骚扰，可前 

往他或黄思汉的服务中心，也可寻求警方 

的协助，保护事主。 

他表示，如今经济萧条，或许很多人 

要借钱周转，政府应认真看待有关课题’ 

这将对国家造成很大的问题。他也劝请民 

众不要向大耳窿借钱，来打击大耳窿的 

“生意”。其他陪同出席者包括梳邦再也 

市议员叶国荣及李燕韵。 

她表示，前夫的3名朋友曾在10月到 

她工作地点恐吓，因此她也呼吁前夫的所 

有债主不要再来骚扰她，她不晓得前夫在 

外头欠下多少款项。 

黄思汉将派1万份月历 

黄思汉指出，其服务中心今年将在选 

区派发1万份月历，并首次印上他与黄基 

全的合照，欢迎选民免费索取。 

他表示，从过去数年的经验，发现 

跑马月历最受欢迎，因此今年提早印好月 

历，并于今早前往蒲种最大型的宏愿花园 

早市巴刹派发1000份月历给居民。 

“由于选区太大，我们只有周末才能 

到早市巴刹派发月历，因此从现在开始， 

将陆续到不同的早市巴刹派发，若民众遇 

不到他们，可在周•至五，到国州会议员 

的服务中心索取。” 

黄基全指出，由于他在金麥州选区属 

于新人，他也感谢黄思汉“领养”他 

他说，他今年忙碌于国会及出国考 

察，希望明年能花更多时间在选区上，认 

识更多金銮州选区的朋友。 
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SUMMARIES
婦女遭前夫債主恐^
出示離婚證書盼勿再騷擾(蒲种25日讯）一名华裔妇女因前夫欠下大耳窿大笔债务，而招致大耳窿上门追债，被波红漆及
恐吓，迫使她只得出示离婚证书，希望大耳窿放过她与孩子《事主骆金莺（46岁）是学校才艺班的粘土老师她与前夫吕先
生(48岁，从事科技业）结婚12年，育有一名19岁孩子，自今年3月前夫失踪后，接获大H：窿电话及上门恐吓，才得知前
夫欠下大耳窿10万令吉。骆金莺今早在雪州行政议员
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潘偉斯：預算案宣布提升昔碼頭 

柔北經濟“做”起來 

•潘伟斯（前排右四）巡视昔加末内陆码头；左二起为莫哈 

末马斯尼、刘志忠和娜特拉（前排右三）。 

(昔加末25日讯）柔佛州国际贸易、投资及公用事业 

委员会主席潘伟斯表示，柔佛希盟政府有政治决心要激活 

柔北经济，而昔加末内陆码头提升工程将在来临的2019年 

财政预算案中宣布 

潘伟斯今日出席汇报会和巡视昔加末内陆码头后指 

出，州政府有决心把柔北经济“做”起来，在希盟大选宣 

言中也表明要打造柔北经济区，昔加末名列其中 

他说，柔佛州务大臣拿督奥斯曼沙比安对昔加末内陆 

码头有很高的期盼，希望内陆码头能够促进柔北经济，而 

他此次到来巡视也与内陆码头提升工程有关。至于相关提 

升工程，则有待州政府2019年财政预算案宣布 

“我今天到来也看到内陆码头的改变，火车将在明年 

首季开进内陆码头，这将令每月300个货柜的载货量翻倍 

增加，也就是600个货柜，这也将为昔加末经济注人强心 
针。” 

询及昔加末内陆码头在过去曾重启又关闭，他表示， 

柔州政府了解其中问题症结，而这包括了经济改变、时局 

改变等，并以中美贸易战为例，指这也会造成影响 

投资扩散至中北部 

J番伟斯（坐者中）聆听有关昔加末内陆码头的汇报。 

潘伟斯表示，柔州90%的投资集中于柔 

南，而州政府希望能把投资扩散至中部和北 

部，并不局限于一处。投资能惠及下游工业 

及承包商，同时增加工作机会 

“我们要打造亲商环境，成为投资者的 

首选， 

昔加末市议会主席莫哈末马斯尼表示， 

市议会目前正与大马铁道资产机构（R A C )  
携手清理铁轨的杂草。 

公正党士拉央国会议员娜特拉、行动党 

利民达州议员陈正春和昔加末内陆码头有限 

公司总经理刘志忠也陪同前往巡视 
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柔北經濟“做”起來•潘伟斯（前排右四）巡视昔加末内陆码头；左二起为莫哈末马斯尼、刘志忠和娜特拉（前排右三）。(
昔加末25日讯）柔佛州国际贸易、投资及公用事业委员会主席潘伟斯表示，柔佛希盟政府有政治决心要激活柔北经济，而
昔加末内陆码头提升工程将在来临的2019年财政预算案中宣布潘伟斯今日出席汇报会和巡视昔加末内陆码头后指出，州
政府有决心把柔北经济“做”起来，在希盟大选
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